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ACTA DE LA SESSIÓ DE 
Ajuntament Ple 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. 2 /2015 
Caràcter: ordinària  
Data: 27 de febrer de 2015 
Horari: de 10.00 a les 12.18 h. 
Lloc: Sala de Plens de Paeria 
 
 
Hi assisteixen: 
 
Àngel Ros Domingo,  Paer en cap 
Montse Mínguez García, 1a. Tinent d'alcalde 
Rafael Peris Martín,  2n. Tinent d'alcalde 
Sara Mestres Llussà, 3a. Tinent d'alcalde 
Montse Parra Albà, 4a.Tinent d’alcalde 
Félix Larrosa Piqué  5è. Tinent d'alcalde 
Joan Gómez López,               6è. Tinent d’alcalde 
Marta Camps Torrens, Regidora 
Txema Alonso Fernández, Regidor 
Dolors Arderiu Sabaté, Regidora 
Oriol Yuguero Torres, Regidor 
Jesús Castillo Cervelló,                  Regidor  
Maria Rosa Ball Papiol, Regidora 
Neus Brocal Mañas,                       Regidora 
Joan R. Zaballos Rubio, Regidor 
Bea Obis Aguilar, Regidora 
Miquel Padilla Díaz, Regidor 
Cristina Torrent Pujol, Regidora 
Francesc J. Cerdà Esteve, Regidor 
Antoni Postius Terrado, Regidor 
Joan Vilella Jounou, Regidor 
Salvador Puy Castarlenas, Regidor 
Maria José Horcajada Bell-lloch, Regidora  
Gemma Batalla Casanovas, Regidora 
Pau Pintó Torné, Regidor 
Xema Solé Solà, Regidor 
Jesús Gutiérrez Bustillo,   Secretari 
Jordi Sanuy Vallés,  Interventor 
Ma. Luisa Sanz Llavallol,  Tresorera 
Montse Tomàs Pallerols,  Oficial Major 
 
Excusa l'assistència: 
Josep Barberà Morreres, Regidor 
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Cal fer constar una incidència que afecta a tots els punts de l’ordre del dia que 
han estat sotmesos a votació. Abans del debat i votació dels expedients i 
propostes inclosos en  l’ordre del dia, la Sra. Marta  Camps manifesta  que no en 
votarà cap, exercint el seu dret a no fer-ho.  Per això  es farà constar aquest fet 
en tots els punts que hagin estat sotmesos a votació expressa. En els punts 
aprovats per unanimitat no es farà cap menció atès que la manca de vot (que 
podria ser considerat com a abstenció) no afecta  al resultat de formació de la 
voluntat corporativa.   
 
 
  
ORDRE DEL DIA 
 
1.- APROVACIÓ DE LES DUES ACTES DELS PLENS EXTRAORD INARI DE DATA 
17-12-2014 I DE L’ORDINARI DE DATA 30-1-2015 
 
Per unanimitat s’acorda aprovar les actes dels plens extraordinari de data 17-12-2014 i 
de l’ordinari de data 30-1-2015. 
 
 
2.- DONAR COMPTE DELS DECRETS DICTATS PER L’ALCALDI A DES DEL 
DARRER PLE 
 
La corporació resta assabentada dels decrets dictats per l’Alcaldia des del darrer Ple i 
que van del núm. 106 fins al núm. 896, ambdós inclosos.  
 
 
3.- DONAR COMPTE ESPECÍFIC DE DECRETS D’ALCALDIA 
 
La corporació resta assabentada dels següents decrets d’Alcaldia: 
 
Decret de 18-2-2015 de cessament de la regidora Sra. Marta Camps i Torrens com a 
membre de la Junta de Govern Local. Nomenament del regidor Sr. Joan Gómez López 
com a  membre de la JGL. Modificació ordre de prelació de les tinences d’Alcaldia. 
Atribucions d’Alcaldia. 
 
Decret de 18-2-2015 de cessament de la regidora Sra. Marta Camps i Torrens com a 
regidora d’Urbanisme, Mobilitat, via Pública i Concessions. Modificació i atribucions de 
les regidories integrades en la Comissió Informativa d’Urbanisme, Medi Ambient, 
Mobilitat i Territori. 
 
Decret de 18-2-2015 d’excloure el Sr. Xema Solé Solà com a representant del Grup 
Municipal del PP en diferents comissions. 
 
 
4.- CANVI DE PORTAVEU DEL GRUP MUNICIPAL DEL PSC 
 
Vista la proposta d’Alcaldia, amb 13 vots a favor del Grup Municipal del PSC i 12 
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abstencions dels grups municipals de CiU i PP i del regidor no adscrit (la regidora Sra. 
Marta Camps no vota), s’acorda: 
 
1r. Ratificar el cessament de la Sra. Marta Camps Torrens com a portaveu del Grup 
Municipal del PSC, a proposta dels membres del seu grup municipal, amb efectes del 
dia 18 de febrer de 2015. 
 
2n. Ratificar la designació de la regidora Sra. Montse Mínguez García com a portaveu 
del Grup Municipal del PSC, a proposta dels membres del seu grup municipal. 
 
3r. Donar trasllat d’aquests acords a la Sra. Marta Camps Torrens, a la Sra. Montse 
Mínguez García, als portaveus de la resta de grups municipals, a la Secretaria, la 
Intervenció i la Tresoreria Municipals, i als directors de serveis des diferents àmbits, als 
efectes oportuns.  
 
 
5.- MODIFICACIÓ ÀMBITS I COMISSIONS INFORMATIVES  
 
Aquest expedient es retira de l’ordre del dia. 
 
 
6.- CESSAMENT DE PERSONAL EVENTUAL DIRECTIU I ADSCR IPCIÓ DE 
FUNCIONS 
 
Vista la proposta d’Alcaldia, amb 13 vots a favor del Grup Municipal del PSC i 12 
abstencions dels grups municipals de CiU i PP i del regidor no adscrit (la regidora Sra. 
Marta Camps no vota), s’acorda: 
 
1r. El cessament de la Sra. Teresa Serentill Bresco del lloc de personal eventual 
directiu de la corporació de Directora de Serveis d’Urbanisme, Medi Ambient, Mobilitat 
i Territori. Aquest cessament té efectes a partir del dia 28 de febrer de 2015. 
 
2n. Les funcions i atribucions que l’acord del cartipàs encarrega al titular del lloc de 
treball de Director/a de Serveis d’Urbanisme, Medi Ambient, Mobilitat i Territori seran 
desenvolupades pel Sr. Josep Farrero i Jordana (Director de Serveis d’Economia i 
Hisenda i de Promoció Econòmica: Comercial, Industrial i Turística). 
 
3r. Proposar a la Junta General de l’empresa mixta “Centre de Negocis i Convencions 
S.A.” que, de conformitat amb el previst en els seus estatus socials, substitueixi la Sra. 
Teresa Serentill Bresco, membre del Consell d’Administració, designada a proposta 
del Grup Municipal del PSC de l’Ajuntament de Lleida, per la Sra. Montserrat Parra 
Albà. 
 
4t. Donar trasllat d’aquest acord a la Sra. Teresa Serentill Bresco, al Sr. Josep Farrero 
Jordana, a la Sra. Montse Parra Albà, als portaveus dels grups municipals i a la resta 
de Directors de Serveis, així com a la Intervenció i Tresoreria municipals. Igualment a 
la Presidència de la Junta General i a la Secretaria de la Junta General i del Consell 
d’Administració de l’empresa mixta “Centre de Negocis i Convencions, S.A.” 
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7.- DESIGNACIÓ DE MODIFICACIÓ D’UN MEMBRE DEL CONSE LL GENERAL 
DEL CONSORCI GLOBALLEIDA A PROPOSTA DEL GRUP MUNICI PAL DEL PP 
 
Vista la proposta d’Alcaldia, per unanimitat s’acorda: 
 
1r. Nomenar el regidor Sr. Joan Vilella Jounou com a membre del Consell General del 
Consorci GlobaLleida, a proposta del Grup Municipal del PP i en substitució del Sr. 
Xema Solé Solà. 
 
2n. Donar trasllat d’aquests acords al Sr. Joan Vilella Jounou, al Sr. Xema Solé Solà i 
a la presidència, secretaria i conseller delegat del consorci GlobaLleida, als efectes 
oportuns.  
 
 
8.- MODIFICACIÓ DE REPRESENTANTS MUNICIPALS EN DIVE RSOS ENS 
(SOCIETATS, CONSORCIS, FUNDACIONS, ETC) 
 
Vista la proposta d’Alcaldia, per unanimitat s’acorda: 
 
1r. Proposar a la Junta General de l’empresa mixta “Centre de Negocis i Convencions 
S.A.” que, de conformitat amb el previst en els seus estatus socials, substitueixi la Sra. 
Marta Camps Torrens, membre del Consell d’Administració, designada a proposta del 
Grup Municipal del PSC de l’Ajuntament de Lleida, pel Sr. Rafael Perís Martín. 
 
2n. Nomenar el regidor Sr. Fèlix Larrosa Piqué com a membre del Comitè Executiu del 
Consorci GlobaLleida,  en representació de l’Ajuntament de Lleida i en substitució de 
la Sra. Marta Camps Torrens. 
 
3r. Nomenar la regidora Sra. Montserrat Mínguez i García com a representant de 
l’Ajuntament de Lleida en l’Assemblea General de la Mancomunitat Intermunicipal de 
l’Abastament d’Aigua de Pinyana, en substitució de la Sra. Marta Camps Torrens. 
 
4t. Nomenar el regidor Sr. Fèlix Larrosa Piqué com a membre del Patronat de la 
“Fundació Privada Paisatge Urbà de Lleida, en qualitat de Regidor d’Urbanisme, Via 
Pública i Concessions i en substitució de la  Sra. Marta Camps Torrens. El lloc que 
ocupava com a regidor de Turisme en el Patronat de l’esmentada fundació serà cobert 
pel regidor d’Educació i Infància Sr. Jesús Castillo i Cervelló.  
 
5è. Donar trasllat d’aquests acords a les persones designades, a la Sra. Marta Camps 
Torrens, i a les presidències i secretaries de les diferents empreses, consorcis i  ens, 
en els quals s’han produït les substitucions.  
 
 
9.- MODIFICACIÓ DE LA COMPOSICIÓ DE LA MESA DE CONT RACTACIÓ, A 
PROPOSTA DEL GRUP MUNICIPAL DEL PSC  
 
Vista la proposta d’Alcaldia, per unanimitat s’acorda: 
 
1r. Nomenar el regidor Sr. Fèlix Larrosa Piqué com a suplent de la vocal del grup 
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municipal del PSC en la Mesa de Contractació de l’Ajuntament de Lleida, a proposta 
de l’esmentat grup municipal i en substitució de la Sra. Marta Camps Torrens. 
 
2n. Donar trasllat d’aquests acords al Sr. Fèlix Larrosa Piqué, a la Sra. Marta Camps 
Torrens, al President delegat de la Mesa de Contractació, Sr. Josep Barberà,  i als 
responsables de l’Àmbit i del Servei de Contractació, als efectes legals oportuns.  
 
 
10.- RATIFICACIÓ DEL DECRET D’ALCALDIA DE DATA 5-2- 2015 D’INICI 
D’EXPEDIENT PER A LA CONCESSIÓ D’UNA PLACA DE LA PA ERIA AL MÈRIT 
ESPORTIU A FAVOR DEL CLUB DE TIR AMB ARC PARDINYES 
 
Per unanimitat s’acorda ratificar el decret d’Alcaldia de data 5-2-2015, el qual en la 
seva part dispositiva diu: 
 
1r. Incoar expedient contradictori per acreditar circumstancialment els mèrits 
concurrents en el Club de tir amb Arc Pardinyes per a la concessió al seu favor d’una 
Placa de la Paeria al mèrit esportiu. 
 
2n. Nomenar a S.S. José M. Alonso Fernández, regidor instructor de l’expedient i a la 
Sra. Montserrat Gil de Bernabé Sala, secretària, per tal que procedeixin a la tramitació 
de l’expedient.  
 
 
11.- RATIFICACIÓ DEL DECRET D’ALCALDIA DE DATA 5-2- 2015 D’INICI 
D’EXPEDIENT PER A LA CONCESSIÓ D’UNA PLACA DE LA PA ERIA AL MÈRIT 
ESPORTIU A FAVOR L’ASSOCIACIÓ LLEIDATANA D’HANDBOL 
 
Per unanimitat s’acorda ratificar el decret d’Alcaldia de data 5-2-2015, el qual en la 
seva part dispositiva diu: 
 
1r. Incoar expedient contradictori per acreditar circumstancialment els mèrits 
concurrents en l’Associació Lleidatana d’Handbol  per a la concessió al seu favor d’una 
Placa de la Paeria al mèrit esportiu. 
 
2n. Nomenar a S.S. José M. Alonso Fernández, regidor instructor de l’expedient i a la 
Sra. Montserrat Gil de Bernabé Sala, secretària, per tal que procedeixin a la tramitació 
de l’expedient.  
 
 
12.- RATIFICACIÓ DEL DECRET D’ALCALDIA DE DATA 5-2- 2015 D’INICI 
D’EXPEDIENT PER A LA CONCESSIÓ D’UNA PLACA DE LA PA ERIA AL MÈRIT 
ESPORTIU A FAVOR DEL CLUB CICLISTA PARDINYES 
 
Per unanimitat s’acorda ratificar el decret d’Alcaldia de data 5-2-2015, el qual en la 
seva part dispositiva diu: 
 
1r. Incoar expedient contradictori per acreditar circumstancialment els mèrits 
concurrents en el Club Ciclista Pardinyes   per a la concessió al seu favor d’una Placa 
de la Paeria al mèrit esportiu. 
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2n. Nomenar a S.S. José M. Alonso Fernández, regidor instructor de l’expedient i a la 
Sra. Montserrat Gil de Bernabé Sala, secretària, per tal que procedeixin a la tramitació 
de l’expedient.  
 
 
13.- RATIFICACIÓ DEL DECRET D’ALCALDIA DE DATA 5-2- 2015 D’INICI 
D’EXPEDIENT PER A LA CONCESSIÓ D’UNA PLACA DE LA PA ERIA AL MÈRIT 
ESPORTIU A FAVOR DEL CLUB ESPORT CICLISTA DE LLEIDA   
 
Per unanimitat s’acorda ratificar el decret d’Alcaldia de data 5-2-2015, el qual en la 
seva part dispositiva diu: 
 
1r. Incoar expedient contradictori per acreditar circumstancialment els mèrits 
concurrents en el Club Esport Ciclista de Lleida   per a la concessió al seu favor d’una 
Placa de la Paeria al mèrit esportiu. 
 
2n. Nomenar a S.S. José M. Alonso Fernández, regidor instructor de l’expedient i a la 
Sra. Montserrat Gil de Bernabé Sala, secretària, per tal que procedeixin a la tramitació 
de l’expedient.  
 
 
14.- RATIFICACIÓ DEL DECRET D’ALCALDIA DE DATA 12-2 -2015 D’INICI 
D’EXPEDIENT PER A LA CONCESSIÓ D’UNA PLACA DE LA PA ERIA A LA 
SOLIDARITAT  A FAVOR DE L’ASSOCIACIÓ VEÏNAL DE L’ES TUDI DE LA 
PARTIDA DE LA CAPARRELLA  
 
Per unanimitat s’acorda ratificar el decret d’Alcaldia de data 12-2-2015, el qual en la 
seva part dispositiva diu: 
 
1r. Incoar expedient contradictori per acreditar circumstancialment els mèrits 
concurrents en l’Associació Veïnal de L’Estudi de la Partida de la Caparrella,  per a la 
concessió al seu favor d’una Placa de la Paeria a la solidaritat.  
 
2n. Nomenar a S.S. Dolors Arderiu Sabaté, regidora  instructora de l’expedient i a la 
Sra. Montserrat Gil de Bernabé Sala, secretària, per tal que procedeixin a la tramitació 
de l’expedient.  
 
 
15.- RATIFICACIÓ DEL DECRET D’ALCALDIA DE DATA 12-2 -2015 D’INICI 
D’EXPEDIENT PER A LA CONCESSIÓ D’UNA PLACA DE LA PA ERIA A LA 
SOLIDARITAT  A FAVOR DE CCOO – COMISSIONS OBRERES D E LES TERRES 
DE LLEIDA  
 
Per unanimitat s’acorda ratificar el decret d’Alcaldia de data 12-2-2015, el qual en la 
seva part dispositiva diu: 
 
1r. Incoar expedient contradictori per acreditar circumstancialment els mèrits 
concurrents en CCOO – COMISSIONS OBRERES DE LES TERRES DE LLEIDA,  per 
a la concessió al seu favor d’una Placa de la Paeria a la solidaritat.  
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2n. Nomenar a S.S. Rafael Peris Martín, regidor  instructor de l’expedient i a la Sra. 
Montserrat Gil de Bernabé Sala, secretària, per tal que procedeixin a la tramitació de 
l’expedient.  
 
 
16.- RATIFICACIÓ DEL DECRET D’ALCALDIA DE DATA 12-2 -2015 D’INICI 
D’EXPEDIENT PER A LA CONCESSIÓ D’UNA PLACA DE LA PA ERIA A LA 
SOLIDARITAT  A FAVOR DE L’ASSOCIACIÓ DE VEÏNS CIUTA T JARDÍ-LES 
VALLS 
 
Per unanimitat s’acorda ratificar el decret d’Alcaldia de data 12-2-2015, el qual en la 
seva part dispositiva diu: 
 
1r. Incoar expedient contradictori per acreditar circumstancialment els mèrits 
concurrents en L’Associació de Veïns Ciutat Jardí-Les Valls,  per a la concessió al seu 
favor d’una Placa de la Paeria a la solidaritat.  
 
2n. Nomenar a S.S. Dolors Arderiu Sabaté , regidora  instructora de l’expedient i a la 
Sra. Montserrat Gil de Bernabé Sala, secretària, per tal que procedeixin a la tramitació 
de l’expedient.  
 
 
17.- RATIFICACIÓ DEL DECRET D’ALCALDIA DE DATA 13-2 -2015 D’INICI 
D’EXPEDIENT PER A LA CONCESSIÓ D’UNA PLACA DE LA PA ERIA A LA 
SOLIDARITAT  A FAVOR DE LA JOVE CAMBRA INTERNACIONA L DE LLEIDA 
 
Per unanimitat s’acorda ratificar el decret d’Alcaldia de data 13-2-2015, el qual en la 
seva part dispositiva diu: 
 
1r. Incoar expedient contradictori per acreditar circumstancialment els mèrits 
concurrents en la Jove Cambra Internacional de Lleida,  per a la concessió al seu favor 
d’una Placa de la Paeria a la solidaritat.  
 
2n. Nomenar a S.S. Fèlix Larrosa Piqué,  regidor  instructor de l’expedient i a la Sra. 
Yolanda Giménez Ruiz, secretària, per tal que procedeixin a la tramitació de 
l’expedient.  
 
 
18.- RATIFICACIÓ DEL DECRET D’ALCALDIA DE DATA 17-2 -2015 D’INICI 
D’EXPEDIENT PER A LA CONCESSIÓ D’UNA PLACA DE LA PA ERIA AL MÈRIT 
EDUCATIU O PEDAGÒGIC A FAVOR DE L’INSTITUT ESCOLA D ’HOTELERIA I 
TURISME DE LLEIDA  
 
Per unanimitat s’acorda ratificar el decret d’Alcaldia de data 17-2-2015, el qual en la 
seva part dispositiva diu: 
 
1r. Incoar expedient contradictori per acreditar circumstancialment els mèrits 
concurrents en l’Institut Escola d’Hoteleria i Turisme de Lleida,  per a la concessió al 
seu favor d’una Placa de la Paeria al mèrit educatiu o pedagògic.  
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2n. Nomenar a S.S. Jesús Castillo i Cervelló,  regidor  instructor de l’expedient i a la 
Sra. Alba Bosch i Meda, secretària, per tal que procedeixin a la tramitació de 
l’expedient.  
 
 
19.- RATIFICACIÓ DEL DECRET D’ALCALDIA DE DATA 17-2 -2015 D’INICI 
D’EXPEDIENT PER A LA CONCESSIÓ D’UNA PLACA DE LA PA ERIA AL MÈRIT 
EDUCATIU O PEDAGÒGIC A FAVOR DE L’ENTITAT GARBA ESP IGA  
 
Per unanimitat s’acorda ratificar el decret d’Alcaldia de data 17-2-2015, el qual en la 
seva part dispositiva diu: 
 
1r. Incoar expedient contradictori per acreditar circumstancialment els mèrits 
concurrents en l’entitat Garba Espiga,  per a la concessió al seu favor d’una Placa de 
la Paeria al mèrit educatiu o pedagògic.  
 
2n. Nomenar a S.S. Jesús Castillo i Cervelló,  regidor  instructor de l’expedient i a la 
Sra. Alba Bosch i Meda, secretària, per tal que procedeixin a la tramitació de 
l’expedient.  
 
 
20.- RATIFICACIÓ DEL DECRET D’ALCALDIA DE DATA 17-2 -2015 D’INICI 
D’EXPEDIENT PER A LA CONCESSIÓ D’UNA PLACA DE LA PA ERIA AL MÈRIT 
EDUCATIU O PEDAGÒGIC A FAVOR DE L’ESCOLA ESPERANÇA 
 
Per unanimitat s’acorda ratificar el decret d’Alcaldia de data 17-2-2015, el qual en la 
seva part dispositiva diu: 
 
1r. Incoar expedient contradictori per acreditar circumstancialment els mèrits 
concurrents en l’Escola Esperança,  per a la concessió al seu favor d’una Placa de la 
Paeria al mèrit educatiu o pedagògic.  
 
2n. Nomenar a S.S. Jesús Castillo i Cervelló,  regidor  instructor de l’expedient i a la 
Sra. Alba Bosch i Meda, secretària, per tal que procedeixin a la tramitació de 
l’expedient.  
 
 
21.- RATIFICACIÓ DEL DECRET D’ALCALDIA DE DATA 17-2 -2015 D’INICI 
D’EXPEDIENT PER A LA CONCESSIÓ D’UNA PLACA DE LA PA ERIA AL MÈRIT 
EDUCATIU O PEDAGÒGIC A FAVOR DE L’ESCOLA PARDINYES  
 
Per unanimitat s’acorda ratificar el decret d’Alcaldia de data 17-2-2015, el qual en la 
seva part dispositiva diu: 
 
1r. Incoar expedient contradictori per acreditar circumstancialment els mèrits 
concurrents en l’Escola Pardinyes,  per a la concessió al seu favor d’una Placa de la 
Paeria al mèrit educatiu o pedagògic.  
 
2n. Nomenar a S.S. Jesús Castillo i Cervelló,  regidor  instructor de l’expedient i a la 
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Sra. Alba Bosch i Meda, secretària, per tal que procedeixin a la tramitació de 
l’expedient.  
 
 
22.- RATIFICACIÓ DEL DECRET D’ALCALDIA DE DATA 17-2 -2015 D’INICI 
D’EXPEDIENT PER A LA CONCESSIÓ D’UNA PLACA DE LA PA ERIA AL MÈRIT 
EDUCATIU O PEDAGÒGIC A FAVOR DEL COL·LEGI SANT JAUM E  
 
Per unanimitat s’acorda ratificar el decret d’Alcaldia de data 17-2-2015, el qual en la 
seva part dispositiva diu: 
 
1r. Incoar expedient contradictori per acreditar circumstancialment els mèrits 
concurrents en el Col·legi Sant Jaume,  per a la concessió al seu favor d’una Placa de 
la Paeria al mèrit educatiu o pedagògic.  
 
2n. Nomenar a S.S. Jesús Castillo i Cervelló,  regidor  instructor de l’expedient i a la 
Sra. Alba Bosch i Meda, secretària, per tal que procedeixin a la tramitació de 
l’expedient.  
 
 
23.- RATIFICACIÓ DEL DECRET D’ALCALDIA DE DATA 20-2 -2015 D’INICI 
D’EXPEDIENT PER A LA CONCESSIÓ D’UNA PLACA DE LA PA ERIA AL MÈRIT 
EDUCATIU O PEDAGÒGIC A FAVOR DE  L’ESCOLA MUNICIPAL  DE MÚSICA  
 
Per unanimitat s’acorda ratificar el decret d’Alcaldia de data 20-2-2015, el qual en la 
seva part dispositiva diu: 
 
1r. Incoar expedient contradictori per acreditar circumstancialment els mèrits 
concurrents en L’Escola Municipal de Música,  per a la concessió al seu favor d’una 
Placa de la Paeria al mèrit educatiu o pedagògic.  
 
2n. Nomenar a S.S. Jesús Castillo i Cervelló,  regidor  instructor de l’expedient i a la 
Sra. Alba Bosch i Meda, secretària, per tal que procedeixin a la tramitació de 
l’expedient.  
 
 
24.- RATIFICACIÓ DEL DECRET D’ALCALDIA DE DATA 24-2 -2015 D’INICI 
D’EXPEDIENT PER A LA CONCESSIÓ D’UNA PLACA DE LA PA ERIA AL MÈRIT 
CULTURAL O ARTÍSTIC  A FAVOR DE  L’ASSOCIACIÓ HANGA R MAGRANERS  
 
Per unanimitat s’acorda ratificar el decret d’Alcaldia de data 24-2-2015, el qual en la 
seva part dispositiva diu: 
 
1r. Incoar expedient contradictori per acreditar circumstancialment els mèrits 
concurrents en l’Associació Hangar Magraners,  per a la concessió al seu favor d’una 
Placa de la Paeria al mèrit cultural o artístic  
 
2n. Nomenar a S.S.Montserrat  Parra i Albà,  regidora  instructora de l’expedient i al Sr. 
Lluís Sanmartín Baiget, secretari, per tal que procedeixin a la tramitació de l’expedient.  
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25.- RATIFICACIÓ DEL DECRET D’ALCALDIA DE DATA 12-2 -2015 D’INICI 
D’EXPEDIENT PER A LA CONCESSIÓ D’UNA MEDALLA DE LA PAERIA A LA 
SOLIDARITAT  A FAVOR DEL SR.  JAUME MILLAS PEREZ  
 
Per unanimitat s’acorda ratificar el decret d’Alcaldia de data 12-2-2015, el qual en la 
seva part dispositiva diu: 
 
1r. Incoar expedient contradictori per acreditar circumstancialment els mèrits 
concurrents en el Sr. Jaume Millas Pérez,  per a la concessió al seu favor d’una 
Medalla de la Paeria a la solidaritat.  
 
2n. Nomenar a S.S. Dolors Arderiu Sabaté, regidora  instructora de l’expedient i a la 
Sra. Montserrat Gil de Bernabé Sala, secretària, per tal que procedeixin a la tramitació 
de l’expedient.  
 
 
26.- RATIFICACIÓ DEL DECRET D’ALCALDIA DE DATA 17-2 -2015 D’INICI 
D’EXPEDIENT PER A LA CONCESSIÓ D’UNA MEDALLA DE LA PAERIA AL 
MÈRIT EDUCATIU O PEDAGÒGIC   A FAVOR DEL SR.  SEBAS TIÀ GERTRÚDIX 
ROMERO DE ÀVILA  
 
Per unanimitat s’acorda ratificar el decret d’Alcaldia de data 17-2-2015, el qual en la 
seva part dispositiva diu: 
 
1r. Incoar expedient contradictori per acreditar circumstancialment els mèrits 
concurrents en el Sr. Sebastià Gertrùdix Romero de Àvila,  per a la concessió al seu 
favor d’una Medalla de la Paeria al mèrit educatiu o pedagògic.  
 
2n. Nomenar a S.S. Jesús Castillo Cervelló, regidor  instructor de l’expedient i a la Sra. 
Alba Bosch Meda, secretària, per tal que procedeixin a la tramitació de l’expedient.  
 
 
27.- RATIFICACIÓ DEL DECRET D’ALCALDIA DE DATA 20-2 -2015 D’INICI 
D’EXPEDIENT PER A LA CONCESSIÓ D’UNA MEDALLA DE LA PAERIA AL 
MÈRIT EDUCATIU O PEDAGÒGIC A FAVOR DEL SR.  FRANCES C MAYÓS 
SERVET 
 
Per unanimitat s’acorda ratificar el decret d’Alcaldia de data 20-2-2015, el qual en la 
seva part dispositiva diu: 
 
1r. Incoar expedient contradictori per acreditar circumstancialment els mèrits 
concurrents en el Sr. Francesc Mayós Servet,  per a la concessió al seu favor d’una 
Medalla de la Paeria al mèrit educatiu o pedagògic.  
 
2n. Nomenar a S.S. Jesús Castillo Cervelló, regidor  instructor de l’expedient i a la Sra. 
Alba Bosch Meda, secretària, per tal que procedeixin a la tramitació de l’expedient.  
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28.- RATIFICACIÓ DEL DECRET D’ALCALDIA DE DATA 24-2 -2015 D’INICI 
D’EXPEDIENT PER A LA CONCESSIÓ D’UNA MEDALLA DE LA PAERIA AL 
MÈRIT CULTURAL O ARTÍSTIC  A FAVOR DEL SR. JOAN ROD ÉS REYES A 
TÍTOL PÒSTUM 
 
Per unanimitat s’acorda ratificar el decret d’Alcaldia de data 24-2-2015, el qual en la 
seva part dispositiva diu: 
 
1r. Incoar expedient contradictori per acreditar circumstancialment els mèrits 
concurrents en el Sr. Joan Rodés Reyes, a títol pòstum,  per a la concessió al seu 
favor d’una Medalla de la Paeria al mèrit cultural o artístic.  
 
2n. Nomenar a S.S.Montserrat  Parra i Albà,  regidora  instructora de l’expedient i al Sr. 
Lluís Sanmartín Baiget, secretari, per tal que procedeixin a la tramitació de l’expedient.  
 
 
29.- RATIFICACIÓ DEL DECRET D’ALCALDIA DE DATA 24-2 -2015 D’INICI 
D’EXPEDIENT PER A LA CONCESSIÓ D’UNA MEDALLA DE LA PAERIA AL 
MÈRIT CULTURAL O ARTÍSTIC  A FAVOR DEL SR. VÍCTOR P ÉREZ PALLARÉS  
 
Per unanimitat s’acorda ratificar el decret d’Alcaldia de data 24-2-2015, el qual en la 
seva part dispositiva diu: 
 
1r. Incoar expedient contradictori per acreditar circumstancialment els mèrits 
concurrents en el Sr. Víctor Pérez Pallarés  per a la concessió al seu favor d’una 
Medalla de la Paeria al mèrit cultural o artístic.  
 
2n. Nomenar a S.S.Montserrat  Parra i Albà,  regidora  instructora de l’expedient i al Sr. 
Lluís Sanmartín Baiget, secretari, per tal que procedeixin a la tramitació de l’expedient.  
 
 
30.- RATIFICACIÓ DEL DECRET D’ALCALDIA DE DATA 24-2 -2015 D’INICI 
D’EXPEDIENT PER A LA CONCESSIÓ D’UNA MEDALLA DE LA PAERIA AL 
MÈRIT CULTURAL O ARTÍSTIC   A FAVOR DEL SR. JORDI A NTONI MONTAGUT 
AGUILÀ  
 
Per unanimitat s’acorda ratificar el decret d’Alcaldia de data 24-2-2015, el qual en la 
seva part dispositiva diu: 
 
1r. Incoar expedient contradictori per acreditar circumstancialment els mèrits 
concurrents en el Sr. Jordi Antoni Montagut Aguilà,  per a la concessió al seu favor 
d’una Medalla de la Paeria al mèrit cultural o artístic.  
 
2n. Nomenar a S.S.Montserrat  Parra i Albà,  regidora  instructora de l’expedient i al Sr. 
Lluís Sanmartín Baiget, secretari, per tal que procedeixin a la tramitació de l’expedient.  
 
 
31.- RATIFICACIÓ DEL DECRET D’ALCALDIA DE DATA 24-2 -2015 D’INICI 
D’EXPEDIENT PER A LA CONCESSIÓ D’UNA MEDALLA DE LA PAERIA AL 
MÈRIT CULTURAL O ARTÍSTIC   A FAVOR DEL SR. JAUME V ILELLA MOTLLÓ   
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Per unanimitat s’acorda ratificar el decret d’Alcaldia de data 24-2-2015, el qual en la 
seva part dispositiva diu: 
 
1r. Incoar expedient contradictori per acreditar circumstancialment els mèrits 
concurrents en el Sr. Jaume Vilella Motlló,  per a la concessió al seu favor d’una 
Medalla de la Paeria al mèrit cultural o artístic.  
 
2n. Nomenar a S.S.Montserrat  Parra i Albà,  regidora  instructora de l’expedient i al Sr. 
Lluís Sanmartín Baiget, secretari, per tal que procedeixin a la tramitació de l’expedient.  
 
 
32.- RATIFICACIÓ DEL DECRET D’ALCALDIA DE DATA 24-2 -2015 D’INICI 
D’EXPEDIENT PER A LA CONCESSIÓ D’UNA MEDALLA DE LA PAERIA AL 
MÈRIT CULTURAL O ARTÍSTIC   A FAVOR DEL SR. ENRIC P UBILL, A TÍTOL 
PÒSTUM   
 
Per unanimitat s’acorda ratificar el decret d’Alcaldia de data 24-2-2015, el qual en la 
seva part dispositiva diu: 
 
1r. Incoar expedient contradictori per acreditar circumstancialment els mèrits 
concurrents en el Sr. Enric Pubill Parrano a títol pòstum,  per a la concessió al seu 
favor d’una Medalla de la Paeria al mèrit cultural o artístic.  
 
2n. Nomenar a S.S.Montserrat  Parra i Albà,  regidora  instructora de l’expedient i al Sr. 
Lluís Sanmartín Baiget, secretari, per tal que procedeixin a la tramitació de l’expedient.  
 
 
33.- APROVACIÓ DE L’INFORME D’EXECUCIÓ DE LA SENTÈN CIA 1029/2012, DE 
28 DE SETEMBRE DE 2012, DICTADA PER LA SALA CONTENC IOSA 
ADMINISTRATIVA (SECCIÓ QUARTA) DEL TRIBUNAL SUPERIO R DE JUSTÍCIA 
DE CATALUNYA, EN EL RECURS NÚM. 146/2011 
 
Vista la proposta de la tinenta d’alcalde, regidora de Seguretat, Civisme i Règim 
Interior, amb 13 vots a favor del Grup Municipal del PSC, 11 vots en contra dels grups 
municipals de CiU i PP i 1 abstenció del regidor no adscrit (la regidora Sra. Marta 
Camps no vota), s’acorda: 
 
Aprovar l’Informe tècnic de la responsable Estratègica de Recursos Humans de data 
19-2-2015 de proposta d’execució de la sentència núm. 1029/2012 dictada pel Tribunal 
Superior de Justícia de Catalunya, en el recurs núm. 146/2011 interposat per 
Esperanza Lasheras García i altres per tal de remetre’l a la Sala Contenciosa 
Administrativa, secció quarta, d’aquest Tribunal per tal que dicti la resolució pertinent. 
 
 
34.- AUTORITZAR LA COMPATIBILITAT SOL·LICITADA PEL SR. JESÚS MARIA 
GUTIÉRREZ BUSTILLO 
 
Vista la proposta de la responsable de Planificació Estratègica de Recursos Humans, 
per unanimitat s’acorda: 
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Autoritzar al Sr. Jesús Maria Gutiérrez i Bustillo (9717), secretari general, per exercir 
un segon lloc de treball com a professor associat de l’assignatura de Dret 
administratiu, al Departament de Dret Públic de la Universitat de Lleida, amb una 
jornada total de 77 hores, durant el curs acadèmic 2014/201 i en horari de tarda. 
 
En el supòsit de variació de les condicions de l’activitat per la qual s’autoritza la 
compatibilitat caldrà que l’interessat ho posi immediatament en coneixement d’aquesta 
corporació. 
 
 
35.- RENOVACIÓ DEL CONVENI MARC DE COL·LABORACIÓ EN TRE 
L’AJUNTAMENT DE LLEIDA I LA UNIVERSITAT DE LLEIDA P ER A 
L’OBSERVATORI DE LA INFÀNCIA I L’ADOLESCÈNCIA DE LA  CIUTAT DE 
LLEIDA 
 
Vista la proposta del regidor d’Educació i Infància, per unanimitat s’acorda: 
 
1r. Aprovar el text de la renovació del conveni marc de col·laboració entre l’Ajuntament 
de Lleida i la Universitat de Lleida per a l’Observatori de la infància i l’adolescència de 
la ciutat de Lleida. 
 
2n. Delegar en l’Il·lm. Senyor alcalde i en la Junta de Govern (indistintament) per a 
l’aprovació d’annexes i de tots els actes de desenvolupament del conveni. 
 
 
36.- EXPEDIENT DE GESTIÓ TRIBUTÀRIA "IMPOST DE CONSTRUCC IONS, 
INSTAL·LACIONS I OBRES”, CONCESSIÓ DE BONIFICACIÓ A  LA UNIVERSITAT 
DE LLEIDA CCT  
 
Vista La proposta de la presidenta de la comissió d’Economia i Hisenda, per unanimitat 
s’acorda: 
 
1r. Declarar com a obra d’especial interès o utilitat municipal l’adequació dels espais 
interiors de l’edifici del Centre de Cultures del campus de Cappont a l’avinguda Jaume 
II, núm. 67. 
 
2n. Aplicar una bonificació del 50% practicant la corresponent liquidació provisional de 
l’ICIO, segons expedient de llicència d’obres LO14-649 al tipus de gravamen del 3%, 
l’import de la qual s’ajustarà a 50% de la quota resultant de 157.546,15 €, és a dir una 
quota final de 78.773,08 €. 
 
 
37. EXPEDIENTS DE GESTIÓ TRIBUTÀRIA “IMPOST SOBRE B ENS IMMOBLES”, 
CONCESSIÓ DE BONIFICACIONS A IMMOBLES ADSCRITS AL P ROGRAMA DE 
MEDIACIÓ PER AL LLOGUER SOCIAL  
 
Vistes les sol·licituds presentades pels titulars/propietaris dels immobles que dessota 
es relacionen. 
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Atès que l’article 5. Bonificacions de l’Ordenança Fiscal 1.1 de l’Ajuntament de Lleida, 
preveu “Tindran dret a una bonificació del 50% en la quota íntegra de l’impost, els 
immobles propietat de persones físiques que s’adscriguin al Programa de Mediació per 
al Lloguer Social que gestiona l’Oficina Local d’habitatge de l’Ajuntament de Lleida. El 
propietari  sol·licitarà la bonificació aportant el document d’arrendament i sortirà 
efectes, en el seu cas, des del període impositiu següent al de la sol·licitud. Aquesta 
bonificació correspondrà al Ple de la Corporació i s’acordarà per vot favorable de la 
majoria simple dels seus membres. Aquesta bonificació tindrà una vigència de tres 
anys i s’haurà de sol·licitar de nou passat aquest termini”. 
 
D’acord amb el que disposa el Reial decret legislatiu 22004, de 5 de març, pel qual 
s’aprova el Text refós de la Llei reguladora de les Hisendes Locals i la Llei 58/2003, de 
17 de desembre, General Tributària i les vigents Ordenances Fiscals de l’Ajuntament 
de Lleida. 
 
Per unanimitat s’acorda aprovar les sol·licituds presentades i concedir la bonificació 
del 50% de l’Impost de Béns Immobles  IBI) sobre l’objecte tributari de referència amb 
una vigència de tres anys de l’exercici 2015 al 2017, sempre que es compleixin els 
requisits fixats per l’Ordenança. 
 
Immobles que es relacionen: 
 
Plaça Ereta núm. 12  1/02/02 
Carrer Riu Francolí núm. 8  1/03/03 
Carrer Alcalde Costa núm. 23  1/01/02 
 
 
38.- CONVENI DE COL·LABORACIÓ ENTRE L’AJUNTAMENT DE  LLEIDA I 
NUEVO MICRO BANK, S.A.U. I CAIXABANK, S.A. 
 
Per tal de potenciar l’autoocupació i incentivar l’activitat emprenedora i finançar 
l’establiment, consolidació o ampliació de microempreses, negocis d’autònoms i 
projectes d’autoocupació, s’ha signat amb data 17/02/2015 un conveni de col·laboració 
entre l’Ajuntament de Lleida i Nuevo Micro Bank, S.A.U. i Caixabank, S.A. 
 
Vist l’expedient tramitat. 
 
Vist el dictamen de la Comissió d’Economia i Hisenda, per unanimitat s’acorda: 
 
Ratificar el conveni de col·laboració entre l’Ajuntament de Lleida i Nuevo Micro Bank, 
S.A.U. i Caixabank, S.A., de data 17 de febrer de 2015 que s’adjunta. 
 
 
39.- EXPEDIENT DE MODIFICACIÓ DE LES ORDENANCES FIS CALS 2.11 TAXA 
PER SERVEIS EDUCATIUS I 3.1 TAXA PER OCUPACIÓ DE LA  VIA PÚBLICA 
 
Vist l’expedient tramitat al respecte, per unanimitat s’acorda: 
 
1r. Aprovar la modificació de les ordenances fiscals 2.11 Taxa per serveis educatius i 
3.1 Taxa per ocupació de la via pública. Aquestes modificacions entraran en vigor al 
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dia següent de la publicació al Butlletí Oficial de la Província i romandran en vigor fins 
que no es modifiquin o es deroguin. 
 
2n. Conforme amb allò establert als articles 17.1 i 17.2 del Reial Decret Legislatiu 
2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el text refós de la Llei Reguladora de les 
Hisendes Locals, aquest acord s’exposarà al públic al tauler d’edictes de l’Ajuntament 
durant un termini de 30 dies hàbils, dins dels quals les persones interessades podran 
examinar l’expedient tramitat i presentar les reclamacions oportunes. L’anunci 
d’aquesta exposició s’ha de publicar al Butlletí Oficial de la Província i almenys en un 
dels diaris que tinguin més difusió de la província. 
 
3r. Si un cop finit el període d’exposició no s’ha presentat cap reclamació, s’haurà 
d’entendre com a definitivament aprovat l’acord de modificació d’aquestes ordenances 
fiscals, de conformitat amb allò disposat en l’article 17.3 del mateix text legal. 
 
4t. Que es segueixin els tràmits reglamentaris. 
 
 
40.- APROVACIÓ CONVOCATÒRIA DEL PREMI “SMART PEOPLE  WITH IDEAS” 
 
L’Ajuntament de Lleida té vocació de fer de Lleida una Ciutat Smart, una ciutat que 
utilitzi les tecnologies per ser més sostenible, aprofitar i optimitzar millor tots els 
recursos en la gestió de la ciutat, generar sinèrgies i millorar la qualitat de vida de la 
ciutadania, així com la competitivitat i eficiència de les empreses, entitats i 
professionals. 
 
Dins d’aquesta estratègia de difusió de la ciutat com a referent de Smart City i de 
promoure iniciatives d'innovació i emprenedoria, es va proposar convocar el "Premi 
Smart People with Smart Ideas" amb l’objectiu de premiar les persones, empreses o 
entitats que, a partir de les seves idees i de l’ús intel·ligent i innovador dels mitjans 
tecnològics i dels nous serveis que permeten aquests mitjans i les telecomunicacions, 
han ideat nous conceptes, productes i serveis que generen millores i transformacions 
en la vida de les persones i la societat o que han incidit de forma significativa i 
innovadora en el mercat. 
 
Aquest premi ha de cercar, bàsicament, guardonar persones, empreses i entitats amb 
la capacitat de convertir una idea en una realitat basant-se en l’ús de les noves 
tecnologies i serveis, i que aquesta idea afavoreixi un canvi de paradigma i una millora 
en el dia a dia de les persones. 
 
Es tracta, doncs, de premiar la innovació quan representi canvis i millores a tots el 
nivells per a la societat, les persones o les empreses. 
 
El premi ha de reconeixer l’activitat creativa i transformadora en un nou món global i en 
xarxa. Per tant, tota la seva dinàmica i activitat s’ha de basar, també, en aquest nou 
entorn, així com en les persones i empreses amb la capacitat per moure’s, relacionar-
se, crear, expressar-se, participar i créixer en aquest entorn. 
 
Tenint en compte les consideracions anteriors, per unanimitat s’acorda aprovar  la 
convocatòria del Premi “Smart people with Smart idees 2015”. 
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Les despeses associades a aquest premi s'haurien d'imputar en la partida 
04.4910.22799, anomenada "ALTRES TREBALLS REALITZATS PER ALTRES 
EMPRESES I PROF." 
 
 
41.- APROVACIÓ DE L’ADHESIÓ AL CONVENI MARC DE COOP ERACIÓ ENTRE 
MUNICIPIS I ALTRES ENTITATS PER A LA PROMOCIÓ DEL C AMÍ IGNASIÀ 
LOIOLA-MANRESA 
 
Vista la proposta del president de la Comissió de Promoció Econòmica, Industrial, 
Comercial i Turística, per unanimitat s’acorda: 
 
1r. Aprovar el text del Conveni Marc de Cooperació a subscriure entre l’Ajuntament de 
Lleida, diferents municipis i altres ens per a la promoció del Camí Ignasià Loiola-
Manresa, i la seva adhesió al mateix.  
 
2n.. Autoritzar i facultar a l’Il·lm. senyor. alcalde per a la signatura d’aquest conveni i 
per tots els actes necessaris per a la seva execució. 
 
3r. Designar com a representant de l’Ajuntament en la Comissió de seguiment del 
conveni al tinent d’alcalde i regidor de Turisme i Projecció Exterior, Sr. Félix Larrosa  
Piqué.  
 
 
42.- APROVACIÓ DEL TEXT DEL CONVENI DE COL·LABORACI Ó ENTRE LA 
FECOM I L’AJUNTAMENT DE LLEIDA 
 
Vista la proposta del president de la Comissió de Promoció Econòmica, Industrial, 
Comercial i Turística, per unanimitat s’acorda: 
 
1r. Aprovar el text del conveni de col·laboració entre la Federació Provincial 
d’Empresaris del Comerç de Lleida (FECOM) i l’Ajuntament de Lleida per a la 
promoció del Pla per a la Innovació i Competitivitat de l’Empresa comercial “SOM 
EMPRESA, COM COMERÇ”, dins de l’àmbit de la ciutat de Lleida. 
 
2n. Autoritzar i facultar a l’Il·lm. Senyor alcalde per a la signatura del conveni de 
col·laboració entre la Federació Provincial d’Empresaris del Comerç de Lleida 
(FECOM) i l’Ajuntament de Lleida per a la promoció del Pla per a la Innovació i 
Competitivitat de l’Empresa comercial “SOM EMPRESA, SOM COMERÇ” dins de 
l’àmbit de la ciutat de Lleida, i per tots els actes necessaris per a la seva execució. 
 
 
43.- APROVACIÓ DEL TEXT REFÓS DEL PLEC DE CONDICION S JURÍDIQUES, 
ECONÒMIQUES I TÈCNIQUES QUE HAN DE REGIR EN EL CONCURS PÚBLIC 
PER A LA CONCESSIÓ ADMINISTRATIVA SOBRE EL DOMINI P ÚBLIC DE 
TERRENYS AL TURÓ DE GARDENY, PER A LA CONSTRUCCIÓ, INSTAL·LACIÓ I 
EXPLOTACIÓ D’ACTIVITATS LÚDIQUES, RESOLUCIÓ DE LES AL·LEGACIONS 
FORMULADES I INICI DE LICITACIÓ  
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Vista la proposta de l’Oficialia Major, per unanimitat, s’acorda: 
 
1r.  Estimar en part, d’acord amb l’informe de data 11 de febrer de 2015 emès pel Cap 
de Secció de Concessions, les 4 al·legacions presentades pel senyor Joan Vilella 
Jounou, com a representant i Regidor del Grup Municipal del Partit Popular, pel senyor 
Gustavo Adolfo Roque del Pozo, en nom i representació de l’Associació de Veïns del 
Turó de Gardeny, pel senyor Josep Maria Muñoz Terés i pel senyor Guillem Masot 
Rubio, i que s’incorporen al Text Refós del Plec de Condicions Jurídiques, 
Econòmiques i Tècniques que han de regir en el concurs públic per la concessió 
administrativa sobre el domini públic de terrenys al Turó de Gardeny, per a la 
construcció, instal·lació i explotació d’activitats d’oci. 
 
2n.  Desestimar en part, d’acord amb l’informe de data 11 de febrer de 2015 emès pel 
Cap de Secció de Concessions, les 4 al·legacions presentades pel senyor Joan Vilella 
Jounou, com a representant i Regidor del Grup Municipal del Partit Popular, senyor 
Gustavo Adolfo Roque del Pozo, en nom i representació de l’Associació de Veïns del 
Turó de Gardeny, pel senyor Josep Maria Muñoz Terés i pel senyor Guillem Masot 
Rubio. 
 
3r. Aprovar el Text Refós del Plec de Condicions Jurídiques, Econòmiques i Tècniques 
que han de regir el concurs públic per a l’adjudicació de la concessió administrativa de 
l’ús del domini públic d’un terreny municipal, amb una superfície aproximada de 7.010 
m2, situat al Turó de Gardeny, per a la construcció, instal·lació i explotació d’activitats 
d’oci, que incorpora les al·legacions que han estat estimades, d’acord amb l’informe de 
data 11 de febrer de 2015 emès pel Cap de Secció de Concessions. 
 
El terreny, objecte de la concessió, constitueix una porció aproximadament de 7.010 
m2 d’una finca municipal del Turó de Gardeny, inscrita en el Registre de la Propietat 
núm. 1 de Lleida, Volum 2281, Llibre 1444, Foli 92, Finca núm. 32.472. 
 
4rt.  Iniciar el procediment licitatori, mitjançant procediment obert amb diversos criteris 
d’adjudicació, d’acord amb allò establert en l’article 66 i següents del Reglament de 
Patrimoni dels Ens locals, aprovat per Decret 336/1988, de 17 d’octubre, i als articles 
142 i 157 del RDL 3/2011, de 14 de novembre de la LCSP. 
 
5è.  Delegar de forma expressa a la Junta de Govern Local o a l’Alcaldia tots els actes 
de desenvolupament o execució del present acord incloent l’adjudicació, formalització 
del contracte i altres. 
 
 
44.- DONAR CONFORMITAT AL PLA ESPECIAL URBANÍSTIC D ’ORDENACIÓ 
D’EQUIPAMENTS COMUNITARIS DE LA UNIVERSITAT DE LLEI DA AL CAMPUS 
DE CAPPONT, PROMOGUT PER LA UNIVERSITAT DE LLEIDA 
 
Vista la proposta del coordinador tècnic d’Urbanisme,  per unanimitat dels 25 regidors 
presents que representen la majoria absoluta dels membres de la corporació (la 
regidora Sra. Marta Camps no vota), s’acorda: 
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1r. DONAR CONFORMITAT al Pla especial urbanístic d'ordenació d’equipaments 
comunitaris de la Universitat de Lleida al Campus de Cappont, promogut per la 
Universitat de Lleida, amb les esmenes introduïdes al document. 
 
2n.  Traslladar l’acord a la Comissió Territorial d’Urbanisme per tal que disposi la 
publicació de l’acord, de data 11 de febrer de 2015, d’aprovació definitiva del Pla 
especial urbanístic d'ordenació d’equipaments comunitaris de la Universitat de Lleida, 
al Campus de Cappont. 
 
 
45.- APROVACIÓ PROVISIONAL DE LA MODIFICACIÓ PUNTUA L DEL PLA 
GENERAL D’ORDENACIÓ URBANA DE LLEIDA PER A LA INCOR PORACIÓ DE 
LES SERVITUDS AERONÀUTIQUES DE L’AEROPORT DE LLEIDA -ALGUAIRE, 
PROMOGUT PER L’AJUNTAMENT DE LLEIDA  
 
Vista la proposta del coordinador tècnic d’Urbanisme,  per unanimitat dels 25 regidors 
presents que representen la majoria absoluta dels membres de la corporació (la 
regidora Sra. Marta Camps no vota) , s’acorda: 
 
1r. APROVAR PROVISIONALMENT la Modificació puntual del pla general d’ordenació 
urbana de Lleida per a la incorporació de les servituds aeronàutiques de l’aeroport de 
Lleida-Alguaire, promogut per l’Ajuntament de Lleida. 
 
2n. Traslladar l’acord a la Comissió Territorial d’Urbanisme per a la seva aprovació 
definitiva, d’acord amb el que preveu l’art. 79 del Decret legislatiu 1/2010, de 3 d’agost, 
modificat per la Llei 3/2012, del 22 de febrer, de modificació del Text refós de la Llei 
d’urbanisme. 
 
 
 
46.- MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PP PROPOSANT DIVE RSES MESURES 
PER AL FOMENT DE LA NATALITAT, EL SUPORT A LES DONE S 
EMBARASSADES I LA CONCILIACIÓ DE LA VIDA FAMILIAR I  LABORAL 
 
Vista la moció presentada pel Grup Municipal del PP, amb 5 vots a favor del Grup 
Municipal del PP, 13 vots en contra del Grup Municipal del PSC i 7 abstencions del 
Grup Municipal de CiU i del regidor no adscrit  (la regidora Sra. Marta Camps no vota), 
s’acorda rebutjar els punts següents: 
 
“1r. Instem al Paer en Cap a establir mecanismes efectius per a que les dones 
embarassades, durant els últims tres mesos de gestació, puguin estacionar el seu 
vehicle en els llocs cèntrics i estratègics de Lleida, de la mateixa manera que se'ls 
facilita a les persones amb mobilitat reduïda; bé mitjançant la creació de places 
d'aparcament especials, bé compartint les places citades ja existents o bé mitjançant 
una combinació d'ambdues solucions. 
 
2n. Es procedeixi a arbitrar mesures de foment i suport a les entitats d'iniciativa social 
que tinguin com a objecte donar suport a la dona embarassada per ajudar-la en el seu 
embaràs i maternitat, establint criteris de preferència en la recepció d'ajudes 
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econòmiques, i en la mesura del possible el seu accés a locals de propietat municipal 
en els quals puguin desenvolupar la seva labor. 
 
3r.S’estableixi en el marc dels serveis socials de l’Ajuntament de Lleida, conjuntament 
amb el Departament de Benestar Social i Família de la Generalitat, mecanismes 
d'orientació sobre els mitjans i procediments per donar en adopció als nascuts, dirigit a 
les mares que no desitgin o no puguin fer-se càrrec dels seus fills després del 
naixement, així com a aquells matrimonis que desitgin adoptar un fill. 
 
4t. S’arbitri en el marc dels serveis socials de l’Ajuntament de Lleida, conjuntament 
amb el Departament de Benestar Social i Família de la Generalitat, els mitjans 
necessaris per donar a conèixer a la població de Lleida l'existència de les mesures de 
suport a la maternitat que antecedeixen; incloent aquesta informació a la pàgina web 
de l'Ajuntament, i a tots els mitjans que resultin adequats a aquest fi” 
 
.../....” 
 
Amb 24 vots a favors dels grups municipals del PP, PSC i CiU i 1 abstenció del regidor 
no adscrit (la Sra. Marta Camps no vota), s’acorda aprovar els punts següents: 
“.../... 
5è. Instar al Govern de l'Estat a aprofundir en la legislació sobre conciliació de vida 
familiar i laboral, així com l'increment dels permisos de paternitat i maternitat perquè 
siguin més compartides i equilibrades les responsabilitats domèstiques i l’educació 
dels fills i filles. 
 
6è. Donar compte d’aquests acords al Departament de Benestar Social i Família de la 
Generalitat de Catalunya i al Ministeri de Sanitat, Serveis Socials i Igualtat”. 
 
 
47.- MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE CIU D’AJUDA A LES ENTITATS PER A 
COMPLIR LA NOVA NORMATIVA QUE OBLIGA A LA PRESENTAC IÓ DE 
L’IMPOST DE SOCIETATS  
 
Aquesta moció és retirada pel grup que l’ha proposat.  
 
 
48.- MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE CIU DE SUPORT AL M OVIMENT 
FRANJOLÍ PER LA LLENGUA 
 
Vista la moció presentada pel Grup Municipal de CiU, amb 19 vots a favor dels grups 
municipals de CiU i PSC, 5 vots en contra del Grup Municipal del PP i una abstenció 
del regidor no adscrit (la regidora Sra. Marta Camps no vota), s’acorda:  
 
Únic.-  L’Ajuntament de Lleida expressa el seu suport i s’adhereix al col·lectiu 
“Moviment franjolí per la llengua”. 
 
 
49.- MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PSC EN FAVOR DE L A RECUPERACIÓ 
DE LA MEMÒRIA DEMOCRÀTICA 
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Vista la moció presentada pel Grup Municipal del PSC, amb 19 vots a favor dels grups 
municipals del PSC i CiU, 5 vots en contra del Grup Municipal del PP i 1 abstenció del 
regidor no adscrit (la regidora Sra. Marta Camps no vota), s’acorda aprovar els punts 
següents:  
 
“1r. L’Ajuntament de Lleida mostra el seu suport a aquelles accions tant a nivell 
nacional com internacional contra els crims de la dictadura, així com qualsevol altre 
procés judicial originat contra aquests. 
 
2n. L’Ajuntament de Lleida insta al conjunt de la ciutadania de Lleida al rebuig dels 
crims de la dictadura. 
 
3r. L’Ajuntament de Lleida donarà suport a totes aquelles organitzacions que lluiten per 
la reparació de la Memòria Democràtica, així com totes les iniciatives polítiques que es 
duguin a terme a la ciutat de Lleida. 
 
4t. L’Ajuntament de Lleida insta al govern de l’Estat Espanyol a que es reemprengui la 
dotació pressupostària dedicada al restabliment de la Memòria Democràtica en els 
propers pressupostos generals de l’estat. 
 
5è. L’Ajuntament de Lleida insta al Govern de la Generalitat de Catalunya a que 
continuï dotant de recursos el Memorial Democràtic i les accions de recuperació de la 
Memòria Democràtica que es duguin a terme arreu del territori català. 
.../... 
 
7è. La Paeria de Lleida reitera el seu suport i reconeixement a les víctimes 
republicanes del nazisme i a les seves famílies. En aquest sentit recorda el compromís 
per unanimitat d'aquest consistori, en estar presents en els actes del 70 aniversari del 
alliberament del camp de concentració de Mauthausen a Àustria, el proper mes de 
maig. 
 
Amb 24 vots a favor dels grups municipals del PSC, CiU i PP i 1 abstenció del regidor 
no adscrit (la regidora Sra. Marta Camps no vota), per unanimitat s’acorda aprovar el 
punt següent: 
.../... 
“6è. L’Ajuntament de Lleida continuarà treballant en la sensibilització i la restitució de 
la memòria per afavorir la pau i la convivència des dels valors democràtics”. 
 
 
50.- MANIFEST AMB MOTIU DEL 8 DE MARÇ: DIA INTERNAC IONAL DE LES 
DONES. “EL MÓN LOCAL MOU FITXA” 
 
La  regidora Sra. Ball,  llegeix el “Manifest8 de març de 2015 – Dia Internacional de les 
Dones “El món local mou fitxa”, fet per la FMC, l’ACM i les quatre diputacions 
catalanes que ha estat subscrit pels grups municipals de la corporació  i que es 
transcriu a continuació: 
  
“Avui, Dia Internacional de les Dones, com cada 8 de març, les dones de tot el món 
fem sentir la nostra veu per tal de recordar que la lluita per la igualtat entre els homes i 



 
 

 21 

les dones és una lluita quotidiana i constant, que ve de lluny i que encara té molt camí 
per recórrer. 
 
El 8 de març recordem aquelles que ens han precedit, aquelles que han lluitat pels 
drets bàsics dels que gaudim avui, dones anònimes com les treballadores de la Cotton 
de Nova York, les sufragistes de Sèneca Falls o les mestres de la 2a República. I 
dones que s'han significat en la vida pública, social, cultural o política creant referents i 
ampliant els horitzons i les oportunitats de totes: Francesca Bonnemaison, Virginia 
Wolf, Marie Curie, Caterina Albert (amb el pseudònim de Víctor Català), Maria Mercè 
Marçal, Margarida Xirgu, Victòria Kent, Frederica Montseny, Carme Karr i tantes altres. 
 
Però cal seguir avançant  i consolidar les fites aconseguides en l'espai públic i en el 
privat, a casa i al carrer. I encoratjar-nos a no renunciar als drets que garanteixen les 
nostres llibertats, com el dret al propi cos. Tot just fa un any, omplíem les places i els 
carrers sota l'amenaça d'un retrocés de més de 40 anys respecte dels nostres drets 
reproductius i sexuals, davant la proposta de reforma de llei de l'avortament. Avui, la 
reforma està aturada i les dones podem decidir lliurement sobre la nostra maternitat. 
 
La nostra, dèiem, és una lluita quotidiana amb dos escenaris imprescindibles: el públic 
i el privat.  Malgrat els importants canvis que s'han produït al llarg del segle XX al 
nostre país, la situació de les dones al mercat de treball continua estant marcada per 
la desigualtat i per la doble presència de les dones. Mentre les dones s'han anat 
incorporant al treball productiu, a la feina remunerada, la major part dels homes no han 
assumit com a pròpies les tasques de cura ni les tasques de sosteniment de les llars.  
 
Recordem que el treball domèstics, el treball invisible, no remunerat i realitzat 
principalment per les dones, significa aproximadament un 40% del PIB català.  
 
Només si ens responsabilitzem entre totes i tots del sosteniment de la vida, de la cura 
dels més petits i dels més grans, del treball quotidià de totes les llars; només si 
trenquem la lògica de la plena disponibilitat laboral dels homes i de les dobles i triples 
jornades de les dones; només si repartim els temps i els treballs serà possible la 
igualtat entre dones i homes a la vida pública, a la política, al món associatiu, a 
l'escena cultural o al mercat de treball.  Cal fer un gir, doncs, i cal moure fitxa des de 
les nostres vides quotidianes per tal de transformar els nostres pobles i ciutats. 
 
Apostem doncs, des de totes les institucions, des dels agents econòmics i socials, i 
des de la societat civil per garantir els drets bàsics de les dones i per avançar en la 
coeducació i la coresponsabilitat entre homes i dones. Apostem, totes i tots, per 
impulsar un canvi cultural que ens porti a establir unes relacions entre homes i dones 
lliures de violències i de dominació, unes relacions que ens permetin créixer en igualtat 
i llibertat. Comprometem-nos, doncs, i avancem des la complicitat cap a la construcció 
de pobles i ciutats més justos i solidaris”. 
 
 
INTERVENCIONS  
 
Números 4 i 6 (debat conjunt). Canvi de portaveu de l Grup Municipal del PSC i 
cessament de personal eventual directiu i adscripci ó de funcions. 
 



 
 

 22

El Sr. alcalde explica les propostes. 
 
El Sr. Vilella  explica que el seu grup sempre ha estat respectuós amb les decisions 
internes de la resta de grups municipals. Malgrat això, creu que el que ha passat en 
els darrers dies a la Paeria té una transcendència destacable, atès que la picabaralla 
entre l’alcalde i la regidora Marta Camps ha provocat una crisi de govern que ha alterat 
el normal funcionament de l’Ajuntament i de la ciutat. Després de 34 anys de governs 
socialistes a la Paeria estem patint una greu crisi de govern municipal; una crisi que 
posa de manifest el desgast d’un Govern que ha fet que la Paeria acumuli el deute 
més elevat de la seva història i fa que els ciutadans hagin de pagar els impostos més 
alts de tot l’Estat espanyol. Aquesta crisi posa en evidència una situació greu 
d’inestabilitat a la ciutat, que repercuteix en el correcte funcionament de l’Ajuntament i 
de la ciutat. Va acompanyada de tot un seguit de retrets i denúncies que requereixen 
una explicació pública. Aquesta picabaralla ha produït unes denúncies i acusacions 
que, en tant que afecten els diners públics, no són menors. Creu que el cessament de 
la Sra. Camps té una importància especial en tant que l’alcalde té responsabilitats de 
govern, i els efectes d’aquesta decisió van més enllà del partit o del grup municipal. És 
raonable demanar una explicació pública davant el Ple. L’alcalde ha tret importància a 
alguna de les denúncies fetes (comenta els casos de les dietes no cobrades pel viatge 
a la Xina o les despeses originades pel viatge a la Fira de Hannover).  Sorprèn que la 
Paeria hagi pagat dietes a persones que no formen part de l’equip de govern ni són 
tècnics de la Paeria. Pel que fa a les factures d’obsequis diu que es pot discutir el 
preu. S’han insinuat possibles tractes de favor amb relació al nou Pla General. El Grup 
del PP demana transparència i aclariments per part de l’equip de govern; és una 
obligació que es deu a la ciutadania. No es pot posar en perill l’honorabilitat de la 
institució. Reitera el respecte a les decisions internes de l’equip de govern i del grup 
municipal i per això s’abstindran de votar les dues propostes.  
  
El Sr. Postius  comença la seva intervenció demanant disculpes a la ciutadania per la 
vergonya aliena que han hagut que passar col·lectivament en aquests darrers dies en 
el que qualifica d’un “espectacle mediàtic” que ha tingut com a protagonistes el Paer 
en cap i a la Sra. Camps (la seva mà dreta durant més de 10 anys). Els lleidatans no 
ens mereixíem aquest espectacle. Pensava que no caldria tornar a repetir la vergonya 
que va patir quan al Ple es va impedir votar la moció de suport al 9-N. Ni l’alcalde ni la 
Sra. Camps no han dubtat en els darrers dies a acusar-se mútuament davant els 
mitjans de comunicació, oblidant la dignitat de la institució a la qual representen i la 
dels ciutadans dels quals tots som representants. Més enllà de l’enemistat manifesta 
entre dues persones, qui ha sortit perjudicat de veritat és el nom de la ciutat i la bona 
feina que fan cada dia els funcionaris i treballadors de la Paeria, als quals també 
demana disculpes en nom de la Corporació. La Paeria és la casa de 140.000 
lleidatans que vivim i paguem impostos a la ciutat i que ens mereixem un Govern 
seriós, transparent, resolutiu i que no mostri dubtes sobre la seva gestió. La ciutadania 
demana que qui està al davant de l’Ajuntament resolgui els problemes de la ciutat, 
cosa que la darrera setmana no ha estat així, ans al contrari. S’ha posat en dubte el 
bon nom de la ciutat i l’honestedat de la Paeria, per això cal donar explicacions i 
demanar disculpes. Diu a la Sra. Camps que avui té l’oportunitat de parlar i de 
denunciar el que ha dit en els darrers dies als mitjans de comunicació (en fa un 
resum). Avui té l’oportunitat d’explicar què ha passat en els darrers dos anys i 
d’informar a la ciutadania sobre si és veritat que ha posat en coneixement de la justícia 
irregularitats greus i que no ha pogut fer públiques en no tenir autorització d’aquesta 
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autoritat judicial. Ens mereixem saber la veritat. Recorda que en aquest darrer mandat 
el Grup de CiU ha demanat que es publiquin les factures, les dietes i els complements 
que han percebut els regidors de l’equip de Govern en el darrer mandat. També 
recorda que en la passada Comissió Informativa d’Economia han reiterat aquesta 
petició i que es publiquessin les factures que han estat objecte de la picabaralla amb la 
Sra. Camps així com les dietes percebudes i els requeriments realitzats per 
l’Interventor i el Secretari de la Corporació (a data d’avui no s’ha publicat ni s’ha lliurat 
aquesta informació). Demana explicacions a l’alcalde i a la Sra. Camps. Especialment 
els requereix que demanin disculpes a la ciutadania per l’espectacle que han donat.  
 
La Sra. Mínguez  diu que a cap dels regidors que formen part de la Paeria els agrada 
arribar d’aquesta manera al final del mandat. Això no justifica que se’ls acusi per uns 
problemes interns derivats d’una manca de confiança que era coneguda en els darrers  
anys. No es tracta de cap picabaralla, sinó d’unes acusacions sobre les quals s’han 
donat les respectives explicacions. Recorda que en una entrevista de l’alcalde va 
demanar expressament disculpes a la ciutadania per aquesta situació, fruit d’una crisi 
de govern municipal. No pot permetre que es digui que la ciutat no funciona o que 
aquests fets han alterat el funcionament municipal. Els serveis i les comissions han 
funcionat de manera ordinària i correcta (ho explica). L’Ajuntament funciona amb el 
treball dels empleats i funcionaris municipals que fan la seva tasca amb responsabilitat 
i sense que es vegin afectats pels afers exteriors. No hi ha cansament en el Govern; 
els regidors que tenen noves responsabilitats les afronten amb il·lusió i amb ganes de 
realitzar els projectes començats. La Paeria no té el deute més elevat de la seva 
història, tot el contrari; tanquem un mandat en què el deute de l’Ajuntament és el més 
baix. Consolidat a l’EMU tenim un deute viu per sota del màxim del 110% que marca la 
llei. El deute propi de l’Ajuntament està en el 66,7% dels seus ingressos, molt per sota 
del que marca la norma i amb el límit més baix de la història municipal. S’han donat 
explicacions públiques i s’ha informat a portaveus dels grups i responsables de 
formacions polítiques. No s’han cobrat les dietes del viatge a la Xina, tot i el dret a 
percebre-les (ho explica). Quan parlem de Hannover només s’ha fet referència al cost 
de la Fira i no s’ha valorat quin ha estat el retorn de la participació. Fa 10 anys que 
anem a la Fira de Hannover;  l’any passat es va signar un conveni per un ajut europeu 
en el qual l’Ajuntament, Parc Científic i UdL vam rebre 70.000 euros. Hi ha  retorn en la 
participació en la Fira; es fan contactes amb empreses vinculades al Parc Científic o 
que s’han vinculat posteriorment. Volem estar presents a les fires internacionals en les 
matèries en què som capdavanters. Sempre cal valorar el retorn que es rep en accions 
com aquesta. L’Ajuntament de Lleida és transparent i els grups han tingut accés a les 
factures i a les dietes (ho explica). Complirà els compromisos assumits en la Comissió 
d’Economia amb els grups de l’oposició; procurarà facilitar la informació amb la 
màxima celeritat. Les enquestes i els informes ens situen en el 100% de transparència. 
Creu que salvaguardem l’honorabilitat de la institució i apliquem la màxima 
transparència possible. Arribaran fins al final de la veritat en defensa de l’honorabilitat 
de la institució.  
 
La Sra. Obis  diu que en les actes de la Comissió d’Economia hi consta una petició per 
escrit en què demanaven les dietes, previstes en el cartipàs, que poden cobrar els 
regidors fins a 1.500 euros al mes. Van preguntar quins regidors de l’equip de govern 
les han cobrat, en quins mesos i quina justificació existia. Aquesta pregunta la va 
formular arrel els rumors sobre les dietes de la Xina.  El cartipàs preveu aquestes 
retribucions i no tenen les dades de qui les ha percebut. 
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El Sr. alcalde  respon a la Sra. Obis dient que haurà d’acunyar (sic) un terme que digui 
“és tan inexistent com les dietes de la Xina”. 
 
El Sr. Postius  insisteix que la relació de factures (amb els conceptes) hauria de ser 
pública i accessible al conjunt dels ciutadans. Seria una bona pràctica que altres 
ajuntaments ja  fan. També caldria fer públiques les factures a les quals s’ha referit el 
Sr. Vilella, perquè es pugui valorar la procedència de les despeses, més enllà que 
siguin legals. No poden minimitzar el que ha passat, amb un cessament fulminant de la 
primera tinent d’alcalde. Comenta una entrevista del dia d’ahir en què la Sra. Camps 
va fer declaracions d’importància, que han creat preocupació a la ciutadania en tant 
s’ha dit que s’ha posat en coneixement de la justícia qüestions molt greus. Vol donar el 
benefici del dubte i creu que les coses s’han fet bé; però la transparència i la 
informació ciutadana han d’aportar la tranquil·litat necessària. Lamenta els tuits d’ahir 
en què el Sr. Gómez atacava la Sra. Camps, ja que considera que són impropis d’un 
tinent d’alcalde; demana que no es faci cap actuació pública que perjudiqui la 
institució. Demana a la Sra. Mínguez que es faci pública immediatament la informació 
demanada. 
 
La Sra. Mínguez  reitera els compromisos assumits. No vol minimitzar el que ha 
passat, però vol tranquil·litzar la ciutadania i fer constar que l’Ajuntament està 
fiscalitzat internament (pels grups de l’oposició) i pels funcionaris d’habilitació nacional, 
la Sindicatura de Comptes, el Tribunal de Cuentas i els controls del Ministeri d’Hisenda 
i Administracions Públiques. L’Ajuntament està fiscalitzat per mecanismes interns i 
externs. Per això algunes acusacions fetes s’han posat en mans de la justícia per 
salvaguardar l’honorabilitat dels mecanismes de funcionament municipal i del nostre 
alcalde. Totes les factures s’estan tramitant de manera legal. Es farà una relació de les 
factures relacionades amb totes les acusacions que s’han fet en els darrers dies. 
Darrere de cada despesa comentada hi ha un control i es farà arribar la informació 
perquè hi hagi la màxima transparència. Continuaran facilitant informació (com ho han 
fet fins ara) i acceleraran la tramesa al màxim.  
 
El Sr. Gómez  manifesta que no és certa l’afirmació feta pel Sr. Postius que ha 
qualificat d’indignes les seves manifestacions fetes en una xarxa social.  Diu que actua 
de manera clara i transparent, signant el tuits amb nom i cognom. No fa com altres 
persones que fan servir pseudònims o amaguen la seva identitat.  
 
El Sr. Postius  diu al Sr. Gómez que considera indigne que un tinent d’alcalde faci les 
afirmacions que va escriure en els seus tuits (en comenta alguns d’ells). També critica 
altres missatges fets per la Sra. Brocal. Creu que tot això fa mal a la institució.  
 
El Sr. alcalde  diu que en qualsevol organització (púbica o privada) hi ha situacions de 
cessaments o de pèrdua de confiança que provoca canvis organitzatius. L’ordenament 
jurídic atorga a l’alcalde la màxima responsabilitat per organitzar els recursos 
municipals com consideri adient. Els drets i les obligacions s’han d’exercir si es 
considera que és el millor per a l’organització. Ha actuat d’acord amb el previst en 
l’ordenament jurídic i els principis de bon govern de les administracions. En aquest 
procés només s’han produït dos cessaments i cap d’ells afecta funcionaris. Explica que 
s’ha adreçat als funcionaris ratificant el compromís i la confiança que els té (adreçant-
se especialment als que formen part de l’Àmbit d’Urbanisme i l’EMU). Ratifica 
públicament aquesta confiança davant els representants dels empleats públics que 
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estan presents en el Ple. Les organitzacions han de fer els canvis que els 
responsables considerin adients; totes les administracions i empreses en fan. La Sra. 
Mínguez ha explicat algunes qüestions denunciades (indegudament, a criteri de 
l’alcalde). Correspondrà a l’administració de justícia valorar-ho. Té la consciència 
tranquil·la i creu que la tramitació dels expedients municipals es fa bé per dues raons: 
per l’honestedat del Govern municipal i pel bon treball del funcionaris municipals que 
fan la gestió i el control. S’han fet canvis i relleus i en cap moment han afectat els 
serveis municipals. Els canvis generen preocupacions en els treballadors i la 
ciutadania; és en aquest sentit que va demanar (i ho torna a fer) disculpes als 
treballadors i als ciutadans pels trasbals que s’hagi pogut generar. El trasbals ha estat 
intern, sense  afectar els serveis que diàriament prestem.  
 
Abans de fer la votació el Sr. alcalde vol que consti expressament en l’acta del Ple 
l’agraïment pels onze anys dedicats a l’urbanisme de la ciutat per la regidora Sra. 
Marta Camps i la directora de Serveis Sra. Teresa Serentill.  
 
S’aproven els dos punts amb 13 vots a favor del Grup Municipal del PSC i 12 
abstencions dels grups municipals de CiU i del PP i del regidor no adscrit (la Sra. 
Marta Camps no vota).  
  
 
Núm. 33. Aprovació de l’informe d’execució de la se ntència 1029/2012, de 28 de 
setembre de 2012, dictada per la Sala Contenciosa A dministrativa (Secció 
Quarta) del Tribunal Superior de Justícia de Catalu nya, en el recurs núm. 
146/2011 
 
El Sr. Vilella  destaca la complexitat d’aquesta qüestió que no és fàcil de resoldre. 
Explica els antecedents dels acords plenaris que fins ara s’han adoptat en execució de 
la sentència del TSJC i la interlocutòria emesa pel Tribunal que constatava, que al mes 
de juny de 2014, les retribucions del personal municipal continuaven sent les mateixes 
només canviant la denominació com a complement personal transitori (CPT). Se’ns va 
requerir pel Tribunal justificar les actuacions fetes pel compliment de la sentència. Ara 
la situació continua igual i la Paeria ha rebut una darrera providència en què se’ns 
exigeix l’estricte compliment de la sentència referida. La proposta que avui es presenta 
suposarà una baixada de retribucions que es compensarà amb un nou CPT que no 
computarà ni a les pagues extraordinàries ni a la jubilació. Es perjudicarà als 
treballadors i podria incomplir la interlocutòria del TSJC que no admetia el CPT fixat en 
aquella ocasió. En la proposta es fa referència a la necessitat de complir la LGPE per 
a l’any 2015 en matèria de retribucions de personal que preveu que no hi hagi 
increments calculats en termes d’homogeneïtat (llegeix la disposició concreta). 
L’apartat 7è de l’article esmentat preveu la possibilitat d’adequacions retributives 
singulars i excepcionals que resultin imprescindibles (llegeix aquest paràgraf). El Grup 
del PP exigeix respecte a les resolucions judicials i el més escrupolós compliment de 
les sentències. Les propostes d’execució han de procurar que els treballadors no surtin 
perjudicats. Aquest perjudici es podia haver evitat si es tingués completada la RLT, 
cosa que el Grup del PP ve demanant des de fa anys. Creu que no s’ha aprovat la 
RLT o per desídia o per manca de sensibilitat dels governs de la Paeria; és un 
problema que fa 15 anys que s’arrossega. Votaran en contra de la proposta, perquè 
creuen que perjudica els treballadors de l’Ajuntament. Exigeixen a l’equip de govern el 
compliment estricte de la sentència sense greuge per als funcionaris de la Paeria.  
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La Sra. Obis  diu que novament ens trobem amb un afer de personal que l’equip de 
govern segueix dilatant en el temps per no voler afrontar una situació que cada vegada 
resulta més complicada. Votaran en contra de la proposta. Es presenta un informe 
tècnic amb un seguit de consideracions i conclusions que pretenen donar compliment 
a la sentència; el Grup de CiU no ho creu així. En la proposta es conclou dient que 
l’establiment d’un CPT esmena la rebaixa de retribucions que l’equip de govern 
interpreta que demana el Tribunal. Aquesta solució ja havia estat plantejada amb 
anterioritat i havia estat rebutjada pel TSJC en la interlocutòria de setembre de 2014 
(en fa referència). Executar la sentència implica establir un complement específic únic 
per cada lloc de treball, amb independència del nivell del funcionari que l’ocupi. No 
tenim una RLT, tot i que l’equip de govern diu que aquest instrument permetria donar 
compliment a la sentència i ens indicaria quina és aquesta retribució de complement 
específic i quins llocs de treball requereixen jornada d’especial dedicació amb una 
retribució específica per a cada lloc. Per arribar a aquest fi cal convocar la mesa 
negociadora, no només fer reunions informatives per a presentar estudis parcials. Cal 
fer una RLT i cada vegada és més urgent. Cal informar periòdicament dels passos que 
hi ha fet Indra. Es reconeix en la interlocutòria que l’import del complement ha de ser 
igual i que la nova RLT haurà de fer una nova valoració dels llocs de treball que no 
inclourà els factors anul·lats. CiU no es creu les promeses del Govern sobre aquesta 
matèria; ni el TSJC es creu la voluntat de fer la RLT que no està temporalitzada (quan 
fa més d’un any que no es convoca la mesa negociadora). El Tribunal ja ens va 
advertir de la inactivitat dilatòria en l’execució de la sentència, cosa que obligaria el 
Tribunal a executar-la amb els seus propis mitjans. Es continua dilatant l’execució amb 
una mesura que el Tribunal ja ha dit que no s’ajustava a Dret. Cal fer la RLT i només 
expressem en l’informe una manifestació de voluntat. Creu que l’anul·lació pel Tribunal 
dels factors esmentats no hauria de suposar que minvessin les retribucions dels 
funcionaris municipals si es compensa amb augments proporcionals amb la diferència 
que hi ha amb les retribucions bàsiques fixades als PGE. Caldria per això fer un estudi 
dels llocs de treball on es determinés quins llocs tenen jornada d’especial dedicació. 
La LPGE permet increments en les condicions de l’article que ha llegit el Sr. Vilella; 
podríem interpretar que executar la sentència té un caràcter singular i excepcional (ja 
que suposaria no haver d’aplicar cap CPT). Una altra solució seria “barrar” els llocs de 
treball de la plantilla actual, fent les promocions internes corresponents. Una RLT 
solucionaria tots aquests problemes. No entenen que es torni a plantejar un nou CPT.  
 
La Sra. Mestres  diu que tant de bo fos tan fàcil la solució que han plantejat els 
representats dels grups de l’oposició. Val a dir que la sentència prové d’un acord 
aprovat fa vint anys i que cinc funcionaris de la Paeria van impugnar. L’Ajuntament no 
ha tingut mai cap inconvenient en complir les sentències ni a justificar el perquè de les 
retribucions. Tots estem d’acord a acatar la llei i les sentències. El TSJC ha resolt que 
els factors retributius 1 i 5 queden anul·lats; no hi pot haver igualtat retributiva total 
entre el grups en una administració pública. Cal aplicar criteris de proporcionalitat. 
L’anul·lació dels factors suposa que no es pagui aquesta retribució. Ens han donat un 
termini de tres mesos per executar una sentència i ens hem de plantejar com podem 
solucionar aquest problema amb seny o coherència. La voluntat de l’Alcaldia és que 
els treballadors afectats (en nombre de 170) no perdin aquesta retribució. Calia cercar 
les millors solucions i per això es va preveure aplicar un CPT, cosa prevista en la Llei i 
acceptada pel TSJC, per tal que el Tribunal ho tingui en consideració i la part 
demandant  ho pugui acceptar. Els demandants volien cobrar hores extraordinàries per 
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l’excés de jornada afectat per aquests factors. Les hores extraordinàries estan 
limitades. Les jornades de dedicació especial actuals estan justificades per necessitats 
del servei. La solució proposada pretén que cap funcionari o laboral de l’Ajuntament en 
surti perjudicat. El CPT no afecta la jubilació, perquè el seu import cotitza igual (ho 
explica). Cal cercar una solució que sigui acceptada pel TSJC i no perjudiqui els 
treballadors municipals. El Capítol 1 del pressupost té dotacions per continuar pagant 
el mateix que l’any passat. La LGPE preveu clarament que hi ha congelació de 
retribucions per a tothom. Si el TSJC diu que no és aplicable el CPT i que cal retirar els 
complements tindrem un greu problema. Cal aplicar el seny i el sentit comú. La RLT 
serà una solució en el futur. Recorda que només un sindicat demanava fer la RLT i 
que ara han canviat les majories sindicals a la Paeria i ara hi ha consens a fer-ho. 
Manifesta que està oberta al diàleg i a la negociació sindical. Cal aconseguir que ningú 
surti perjudicat i aquest és el plantejament que proposa. La part demandant ha 
d’acceptar aquesta proposta amb seny i sentit comú.   
 
El Sr. Vilella  reitera que reconeix la complexitat del tema i que no té una solució fàcil. 
Per això ha proposat com a solució la redacció de la RLT. El Govern ha tingut quinze 
anys per  fer-la i no ho ha fet. Cal aprofitar que ara els sindicats estan d’acord i fer 
d’una vegada per totes la RLT. Cal convocar la Mesa negociadora general i evitar 
possibles problemes en el futur. Creu que l’equip de govern en comptes de criticar el 
ministre Montoro li haurien d’agrair que els estigui parant tots els cops.  
 
El Sr. alcalde  diu que no està d’acord amb el Sr. Montoro quant al retall de 
competències municipals tot i que reconeix que en matèria de control financer està 
marcant unes línies prou clares.  
 
La Sra. Obis  també coincideix que la solució a aquesta qüestió no és fàcil i que la 
situació és complexa. És el TSJC qui reconeix que s’està dilatant l’execució. El Grup 
de CiU fa anys que demana la RLT. El Tribunal no demana reduir retribucions, sinó 
establir un marc retributiu que comporta modificacions en les retribucions d’alguns 
funcionaris. El Tribunal també podria acollir-se a les excepcions previstes en la LPGE 
(en l’informe fins i tot es fa esment de l’excepció de l’article 20.7, malgrat que després 
no s’aplica). L’execució de la sentència s’ha de cenyir a la literalitat; cal llegir la 
interlocutòria en la qual el Tribunal s’ha pronunciat en contra del CPT. Tenim la 
sensació que s’allarga l’execució, perquè sigui el TSJC qui digui què cal fer i així tenir 
un culpable. És cert que el CPT no afecta la jubilació. Creu que els demandants volien 
posar ordre en el guirigall que hi havia en aquesta matèria a l’Ajuntament. Fins i tot els 
mateixos demandants podrien perdre retribucions.  
 
La Sra. Mestres  diu que en situació d’enfrontaments perd tothom. El Govern de la 
Paeria no vol donar la culpa a ningú; està buscant solucions i aplicar criteris de 
proporcionalitat. Explica les xifres de les diferències i conceptes salarials segons els 
grups. La proposta aplica el principi de proporcionalitat, perquè els diferents  grups no 
poden tenir la mateixa retribució en funció de capacitats i mèrits. Les diferències de 
retribucions amb les actuals es compensen amb un CPT. El TSJC no ha ordenat ni 
pujar ni baixar retribucions. Les propostes les ha de plantejar l’Ajuntament. El CPT 
està permès en la llei, no afecta la jubilació ni les retribucions totals. La part 
demandant ha de pronunciar-se sobre la proposta, tot i que el que volia era percebre 
retribucions per hores extraordinàries que no podem pagar (i que estan limitades). Els 
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tribunals aplicaran criteris de justícia i acatarem la resolució del TSJC en aquesta 
execució.  
 
La Sra. Obis  concreta que en cap lloc de la interlocutòria es fa esment a l’obligació o 
possibilitat de pujar o baixar sous; es pronuncia sobre el marc retributiu que s’ha 
d’establir. Demana modificacions (no increments o baixes). El TSJC demana que, en 
exercici de l’autonomia municipal, sigui la Corporació qui proposi com vol executar la 
sentència. Es pot fer el redimensionament de la forma inversa a la prevista en la 
proposta (augmentant i no reduint).  
 
El Sr. alcalde  diu que en aquest cas s’han aplicat dos criteris. El primer, que la 
sentència s’ha de complir. El segon, que la voluntat del Govern és que ningú perdi un 
euro de la seva retribució. Amb la proposta feta ningú perd retribucions ni cap dret 
existent i la sentència es compleix. Ha costat molt trobar la fórmula i s’ha fet una bona 
feina pels serveis de Personal i d’Economia. Els treballadors ja han perdut prou poder 
adquisitiu en els darrers anys de crisi i de canvis retributius de marc estatal.  
 
S’aprova  amb 13 vots a favor del Grup Municipal del PSC, 11 vots en contra dels 
grups municipals de CiU i del PP i 1 abstenció del regidor no adscrit (la Sra. Marta 
Camps no vota).  
 
 
Núm. 46. Moció del Grup Municipal del PP proposant diverses mesures per al 
foment de la natalitat, el suport a les dones embar assades i la conciliació de la 
vida familiar i laboral. 
 
La Sra. Batalla  explica que el descens de la natalitat és un fet i per cinquè any 
consecutiu es redueix el nombre de naixements arreu de l’Estat. Facilita les dades 
sobre la reducció dels naixements que xifra en un 18,1% des de l’any 2008 fins 
enguany. La taxa bruta de natalitat ha baixat fins al 9,1 de l’any 2014, i manté la 
tendència decreixent des de l’any 2008. Explica que l’any 2013 el nombre de 
naixements a la ciutat de Lleida era molt semblant al de defuncions. Si mantenim 
aquesta tendència demogràfica l’any 2017 es podria produir el fet que a Espanya hi 
hauria més defuncions que naixements. Cada nen que neix és un bé per a la ciutat i 
una esperança per al nostre futur. Comenta les dificultats que hi ha per conciliar la vida 
laboral i familiar, especialment en una situació econòmica com l’actual; això fa 
plantejar a les parelles el fet de tenir fills. Davant les situacions de vulnerabilitat 
existeixen altres alternatives a l’avortament i cal que les dones en siguin sabedores per 
tal de poder decidir lliurement. Aposten per establir mesures per a les mares que lliure 
i voluntàriament han decidit dur a terme el seu embaràs (amb mesures de foment i 
difusió d’entitats que donen suport a la família). Aposten per un assessorament real; 
un suport social i l’acompanyament a les mares, parelles o famílies que volen tenir un 
fill. El PP aposta per promoure les condicions perquè l’embaràs, la maternitat i la 
paternitat no suposin una situació de desigualtat. Cal promoure actuacions que facilitin 
l’autonomia de les gestants, especialment en els darrers mesos de l’embaràs. Els 
serveis socials han de potenciar mecanismes d’orientació per facilitar l’adopció de 
nens. És una qüestió que implica àmbits personals dels ciutadans i, al mateix temps, 
és una responsabilitat social que ha de fer possible que es produeixi el relleu 
generacional (amb més naixements que defuncions). Per aquests motius demana el 
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suport a la moció. Creu que la proposta no obliga ningú, respecta, integra i articula 
mesures per afavorir l’exercici lliure de la maternitat.  
 
La Sra. Torrent  diu que el seu grup s’abstindrà de votar la major part dels punts de la 
moció i votaran a favor del punt cinquè. No entenen els motius que fonamenten la 
moció. No està clar si l’objectiu de la proposta és el suport a la família, facilitar places 
d’estacionament a dones embarassades, etc. És un conjunt d’acords que costa 
entendre com a conjunt. No es pot assimilar el concepte de dona embarassada a 
malaltia, discapacitació o vulnerabilitat. Si hi ha una situació real de vulnerabilitat 
caldrà donar-li un tractament personal; no podem relacionar de manera general 
embaràs amb problema. Les persones tenen dret a decidir entre exercir la maternitat o 
no fer-ho. L’exposició de motius és dispersa, i es  barregen els conceptes  natalitat, 
gestació, drets humans, supervivència i equilibri social, relleu generacional, etc. La 
defensa del dret a tenir fills deixa entreveure un cert discurs a favor de les 
associacions denominades pro-vida. Tots estem d’acord que cal promoure les 
polítiques de família, però no sembla ser aquest el contingut de la moció. Creu que els 
acords de la part dispositiva són inconnexos. Les places d’estacionament per a 
persones embarassades han estat, en altres països, objecte de places de preferència  
(ho explica); potser aquest objectiu podria ser objecte d’una moció sobre mobilitat. El 
suport a les entitats pro-vida que preveu el segon punt de la moció, creu que caldria 
contemplar-ho amb un àmbit més general, de suport a totes les entitats de suport en 
aquesta matèria, incloent les que defensen la interrupció de l’embaràs. Sobre l’adopció 
diu que els serveis socials de l’Ajuntament i de la Generalitat es fan càrrec dels 
supòsits que es donen i disposen de serveis d’orientació i acompanyament (ho 
explica). El quart punt de la moció sembla promoure mesures de difusió donant un 
tractament a les dones embarassades com si fossin persones amb discapacitat per 
accedir a aquests mitjans. Votaran a favor del cinquè punt que proposa incidir en les 
mesures per conciliar la vida laboral i familiar.  
 
El Sr. Solé  diu que s’abstindrà de votar la moció, perquè no ha rebut el text de la 
proposta i, en conseqüència, no ha tingut temps per estudiar-la. Sí que ha rebut a 
temps les mocions de CiU i del PSC. No té cap inconvenient a donar suport a 
qualsevol proposta en benefici de la ciutat i dels lleidatans.  
 
La Sra. Mínguez  diu que subscriu l’argumentació que ha explicat anteriorment la Sra. 
Torrent. Es barregen conceptes com embaràs, mobilitat, natalitat, etc. Els Serveis 
Socials estan fent moltes coses en aquesta matèria. Tenim (Ajuntament i Generalitat) 
professionals educadors que vetllen en casos de possibles adopcions o mesures 
d’acolliment. Votaran en contra dels quatre primers punts i donaran suport al cinquè 
punt en defensa de la millora de la normativa de conciliació de la vida laboral i familiar. 
La conciliació no ha de dependre exclusivament de les dones, sinó que ha de tenir una 
resposta de la societat. La proposta de mobilitat caldria estudiar-la en tant que no s’ha 
de circumscriure a l’embaràs. S’està fent una tasca important des de les 
administracions i des de les entitats que treballen qüestions relacionades amb la 
maternitat i que poden comptar amb el suport de la Paeria.  
 
La Sra. Batalla  agraeix l’abstenció del Grup de CiU i lamenta el vot en contra del PSC.  
Creu que han interpretat que la proposta, com que ha estat presentada pel PP, va en 
contra de l’avortament. No és així; aquesta moció no va en contra de l’avortament. 
Pretenen que la persona que vulgui tenir un fill tingui un suport quan li sigui necessari. 
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Habitualment aquest suport el donen els centres pro-vida, però no se n’exclou cap 
entitat. Hem de garantir el relleu generacional, si més no, per una qüestió d’egoisme i 
de manteniment de l’estat de benestar. La moció no necessita partida pressupostària; 
planteja essencialment actuacions de difusió. Manifesta que mai ha dit que una dona 
embarassada sigui una dona malalta. Cal, però, considerar el fet de donar facilitats en 
els darrers mesos de l’embaràs i compartir les places existents amb les persones amb 
mobilitat disminuïda (una proposta similar es va fer a Sant Cugat per part del Grup de 
CiU).   
 
La Sra. Torrent  es reitera en l’abstenció abans explicada. Continua pensant que no 
està clar el contingut de la moció que planteja molts debats diversos. Respecta el que 
proposin altres grups municipals de la seva coalició en municipis diferents. La gestació 
no és una problemàtica social, és un fet molt positiu igual que ho és l’opció de no optar 
per quedar-se embarassada.  
 
La Sra. Mínguez  destaca que la Sra. Batalla ha lligat el tema de la supervivència i el 
relleu generacional amb l’estat del benestar. No és una responsabilitat exclusiva de les 
dones garantir el relleu generacional. Hi ha moltes més accions que contribueixen a 
garantir l’estat de benestar que eviten les retallades en serveis essencials com 
educació, sanitat, etc. No podem barrejar debats com el de l’avortament amb el de la 
mobilitat. Insisteix que donaran suport al punt cinquè sobre conciliació de la vida 
laboral i familiar.  
 
La Sra. Batalla  diu que la moció planteja qüestions diverses, perquè el tema de la 
família té un contingut tranversal. Lamenta que la resta de grups no pensi el mateix. 
 
El resultat de la votació està transcrit en la part dispositiva de l’acta.  
 
 
Núm. 47. Moció del Grup Municipal de CiU d’ajuda a les entitats per a complir la 
nova normativa que obliga a la presentació de l‘Imp ost de Societats. 
 
La moció és retirada pel grup proponent.  
 
El Sr. Cerdà  explica que van proposar la moció per tal de dotar les entitats sense ànim 
de lucre de mitjans per facilitar la gestió de la nova normativa. Ahir es va fer pública la 
notícia que estarien exemptes totes les entitats que tinguessin uns ingressos inferiors 
a 50.000 euros. Seguiran insistint en la línia de la interpel·lació que va fer CiU al Senat 
el mes de febrer, que va comportar el compromís del ministre en aquest sentit. La Sra. 
Mínguez havia anunciat ahir que es faria una jornada amb les entitats per comentar 
aquesta qüestió. Caldrà esperar les conclusions de la jornada per valorar si cal 
presentar una nova moció.  
 
El Sr. Vilella  vol mostrar la satisfacció del seu grup per la mesura adoptada pel 
Ministeri d’Hisenda d’excloure de l’obligació de declarar impostos de societats a les 
societats amb ingressos inferiors a 50.000 euros. La major part de les entitats veïnals, 
casses regionals i entitats de la ciutat no hauran de fer aquesta declaració.  
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Núm. 48. Moció del Grup Municipal de CiU de suport al Moviment Franjolí per la 
Llengua  
 
La Sra. Obis  explica que per tercera vegada han de presentar al plenari una moció en 
defensa de la nostra llengua. Ho faran tantes vegades com calgui. Les llengües han 
d’estar protegides en tant que tenen una gran importància per la gent que les parla. 
Defensa la diversitat lingüística i l’educació multilingüe. No es pot consentir que es 
continuï atacant la llengua com fa el Govern d’Aragó. Es crea un problema allà on no 
hi era i es fulmina qualsevol esment a la llengua catalana com a patrimoni cultural. 
Pels aragonesos de la Franja el català és una part del seu patrimoni cultural. Diu que 
dels 50.000 habitants de la zona, 42.000 segueixen amb el català com a llengua d’ús 
habitual en els àmbits familiar i social. En la majoria de centres educatius el 90% dels 
alumnes estudien català. Aquest fet no l’esperava el govern d’Aragó i per això ha 
dificultat l’ensenyament del català (explica alguns casos concrets). Cal defensar un 
model que no menyspreï les persones que tenen el català com a llengua materna. Un 
model que no sigui ofensiu, que integri, que enriqueixi la comunitat, que no creï divisió 
i confusió. Creu que el Govern d’Aragó fa pràctiques provocadores i ofensives. Explica 
el contingut del manifest al qual es proposa donar suport (en llegeix algun paràgraf). 
Creu que el Govern d’Aragó perjudica els habitants de la Franja.  
 
El Sr. Solé  vol manifestar el seu posicionament amb relació a les mocions que es 
puguin presentar que no fan referència única i exclusivament a qüestions relacionades 
amb els lleidatans. Considera que els paers i la Paeria hem d’optimitzar els recursos 
per la gent de la nostra ciutat; el que faci referència a qüestions alienes a aquest 
objectiu, suposarà que el seu vot sigui ordinàriament el de l’abstenció. Això no suposa 
que no pugui compartir o respectar el contingut de mocions com aquesta o similars. 
Creu que cal evitar les duplicitats de funcions i no hem de dedicar-nos a resoldre 
temes que són competència d’altres administracions.  
 
El Sr. Puy  diu que el Grup del PP no pot donar suport a aquesta moció i creu que 
l’Ajuntament tampoc no ho ha de fer. Manifesta que en repetides ocasions s’ha acusat 
en el Ple al Govern del PP d’ingerència o invasió de competències autonòmiques o 
locals. Creu que no hi ha major invasió que voler decidir des de la Paeria el que pot fer 
o no un Govern d’una altra comunitat autònoma. Hem de respectar el Govern d’Aragó i 
centrar-nos en els problemes de Lleida i de Catalunya.  
 
La Sra. Parra  manifesta que el Grup del PSC donarà suport a la moció, com ho han 
fet altres vegades, per respecte a la nostra llengua i a la nostra cultura. Creu que 
aquests tipus de situacions no s’haurien de donar i són realment injustificables. 
Discrepa del posicionament del Sr. Solé atès que creu que la llengua i la cultura tenen 
molt a veure amb la ciutadania de Lleida. Si es menysprea la nostra llengua i la nostra 
cultura se’ns està menyspreant a nosaltres. No són les fronteres físiques les que 
marquen les fronteres lingüístiques que van més enllà. Els ajuntaments hem de fer 
mocions demanant respecte a una llengua i una cultura que ens identifiquen i ens 
singularitzen.  
 
La Sra. Obis  diu que la llengua catalana sempre ha estat un vehicle d’entesa i no té 
fronteres. Seguiran defensant el català a la Franja agradi o no al PP o al Govern 
d’Aragó.  
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S’aprova amb 19 vots a favor dels grups municipal de CiU i PSC, 5 vots en contra del 
Grup municipal del PP i 1 abstenció del regidor no adscrit (la Sra. Marta Camps no 
vota).  
 
 
Núm. 49. Moció del Grup Municipal del PSC en favor de la recuperació de la 
memòria democràtica 
 
La Sra. Ball  explica que es presenta aquesta moció perquè l’Ajuntament fa molts anys 
que treballa per a la recuperació de la memòria democràtica i hores d’ara tant l’Estat 
com la Generalitat han reduït les partides destinades a aquest objectiu (en el cas de 
l’Estat de manera dràstica). Les administracions públiques hem de vetllar perquè la 
memòria històrica sigui un símbol permanent de la tolerància, de la dignitat dels valors 
democràtics, del rebuig als totalitarismes i del reconeixement a les persones que han 
estat perseguides per les seves opcions ideològiques o de consciència. La democràcia 
és capaç de reconèixer la dignitat de totes les víctimes de la intolerància. Cal fer un 
reconeixement a totes les víctimes de la violència política. La preservació de la 
memòria històrica és una mostra de la llibertat d’un país. La reivindicació del 
compromís polític de la ciutadania per la conquesta de les llibertats és una 
manifestació de la cultura democràtica. Els governs han de fer polítiques per recordar i 
difondre la lluita d’unes persones que han donat el millor de si mateixes en la defensa 
dels principis democràtics. Cal apel·lar al passat per comprendre el present i per 
afrontar el futur; els representants de la sobirania popular no hi podem renunciar. 
Explica l’informe de Nacions Unides de l’any 2013 sobre les desaparicions forçades, 
que qualifica de demolidor i que requeria al Govern espanyol un Pla d’assistència a les 
víctimes del franquisme que encara no s’ha fet. Esmenta els exemples de recuperació 
de la memòria històrica a Alemanya, Itàlia i altres estats. Llegeix la part dispositiva de 
la moció que està transcrita en aquesta acta.  
 
El Sr. Vilella  comença dient que tots hem de conèixer la història per tal de no repetir 
els errors del passat. Hem de vetllar pel coneixement i manteniment de la memòria 
històrica, ja que és un patrimoni col·lectiu. En aquesta memòria han de tenir cabuda 
tots. En els períodes compresos entre la II República i la dictadura franquista els crims 
es van produir en tots dos bàndols. No es pot criminalitzar només una part, ja que això 
és burlar-se de la Història. El Grup del PP condemna la barbàrie i els crims comesos 
durant la guerra civil, independentment del bàndol. També rebutgen qualsevol tipus de 
dictadura que coarti les llibertats de la ciutadania. Hem de condemnar tots els crims 
comesos durant tots els períodes de repressió democràtica que hem patit durant el 
segle XX. El record ha de servir per no tornar a cometre els mateixos erros i per tancar 
les ferides existents. Creu que aquesta moció no recull aquest esperit; és una moció 
partidista que no ajuda la concòrdia. Es demana rebutjar uns crims i que se n’oblidin 
uns altres. La reparació de la memòria històrica i democràtica ha de ser per a tots. 
Explica els casos d’un bon nombre de religiosos morts a la ciutat per part dels 
republicans. Cal tenir presents totes les víctimes. Els agradaria que aquesta moció 
recollís i condemnés la repressió que es va donar en els dos costats. Per aquest motiu 
no poden donar suport a la moció en el seu conjunt; votaran a favor del punt 6è i en 
contra de la resta.  
 
El Sr. Zaballos  creu que la situació del nostre país no és normal. El que va passar ahir 
al vespre amb relació al jutge Sr. Vidal i el que avui haguem de presentar una moció 
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sobre aquesta qüestió són demostracions de que no estem en un país normal. 
L’abandonament que han patit les víctimes del franquisme i les seves famílies i les 
nul·les ganes d’investigar els crims del franquisme, són una vergonya d’Estat que 
arrossega aquest país. Aquesta vergonya transcendeix les fronteres de l’Estat 
espanyol, on fins i tot Nacions Unides ha hagut de retreure al Govern de l’Estat que no 
s’hagi pres aquesta qüestió més seriosament. El PP sempre hi posa excuses, volent 
equiparar situacions, quan durant molt temps s’ha explicat la història només des d’una 
perspectiva i s’ha negat explicar-la des de l’altra. Llegeix algun paràgraf de l’informe de 
Nacions Unides referent a les traves que posava el Govern espanyol per investigar els 
crims del franquisme. Encara tenim molta feina a fer quan hi ha més de 100.000 
persones a les cunetes de les carreteres de l’Estat sense poder tenir una sepultura 
digna. No es tracta només d’esmerçar diners; cal una reparació moral i ètica. El silenci 
i la por han tapat aquest tema durant massa temps; quan no han estat les excuses de 
la transició ho han estat altres. Podem perdonar, però no oblidem; cal adoptar 
compromisos i fer accions concretes. Explica un cas de la seva família en què durant 
66 anys no van saber on era el cos d’un dels seus membres. Aquest silenci s’ha de 
trencar. Recordem els republicans oblidats, considerats apàtrides pel seu propi país, i 
que van patir la tortura i la mort en els camps de concentració nazis. Explica que, en 
aquest sentit, han acordat amb la Sra. Ball afegir a la moció un altre punt, en el qual la 
Paeria reitera el seu suport i reconeixement a les víctimes republicanes del nazisme i a 
les seves famílies i recorda el compromís, adoptat en un passat Ple, d’enviar una 
representació municipal al 70è aniversari de l’alliberament del camp de concentració 
de Mauthausen. Creu que el PP porta massa temps passant de puntetes per la 
Història sense voler aprendre del que ha passat; per això, molts ciutadans han decidit 
prendre un camí decidit a començar una nova Història i no compartir la del passat amb 
ells.  
 
La Sra. Ball  diu que no pot admetre l’afirmació del Sr. Vilella quan ha dit que els 
republicans van matar tantes persones; la història demostra l’existència d’un procés 
revolucionari que va provocar un immens descontrol (explica un cas concret referit al 
seu avi patern). Qui es va aixecar en contra d’un Govern legítim va ser el dictador 
Franco, no els republicans. Explica també que entre els defensors de la República hi 
havia persones de dretes. Els que van guanyar la guerra van tenir 40 anys per poder 
buscar els desapareguts i enterrar els seus difunts. La Llei estatal reconeix el dret 
individual a la memòria personal i familiar de tots els ciutadans. La Llei atorga aquest 
dret a tots els ciutadans sense excepció. La Llei catalana també es pronuncia en el 
mateix sentit. La Paeria ha treballat molt en la línia de defensa de la concòrdia i s’han 
fet mausoleus per les víctimes d’aquest període, sense cap excepció. La concòrdia 
arribarà quan la darrera persona que busca a un ésser estimat el trobi i li pugui fer el 
dol pertinent.  
 
El Sr. Vilella  diu que no ens podem limitar a treure greuges familiars, perquè en tenim 
tots. Diu a la Sra. Ball que no es pot justificar un assassinat dient que hi havia un 
descontrol en un moment determinat. Reitera que la moció diferencia entre víctimes 
bones i dolentes i d’aquesta manera no s’arriba a la concòrdia. Demana que es retiri la 
moció i es presenti una altra que reculli tots el sentiments.  
 
El Sr. Zaballos  es pregunta per quin motiu el PP no presenta mai mocions d’aquest 
tipus. No parlem de víctimes bones o dolentes, sinó de les que han estat en silenci 
perquè la Història s’ha explicat d’una manera determinada que només reconeixia les 
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víctimes d’un costat. Aquest fet ha estat reconegut per Nacions Unides que ha 
qualificat de vergonyosa l’actitud del Govern espanyol. No es pot passar de puntetes 
per una part de la Història d’Espanya que marca a foc el present. Convida el PP a 
presentar una moció en què es faci reconeixement públic a les víctimes del franquisme 
i al silenci que han patit els republicans espanyols.  
 
La Sra. Ball  diu que no hi ha víctimes bones o dolentes; les víctimes ho són de les 
circumstàncies en els períodes revolucionaris. Vol que el PP es posi al nivell dels 
partits de dreta d’Alemanya, de Xile o d’Itàlia i demana que es compleixin els acords 
de Nacions Unides.  
 
El Sr. Vilella , per al·lusions, diu que no li cal presentar mocions sobre els crims del 
franquismes, ja que CiU és qui en presenta. Sobre la manca de normalitat del país es 
pregunta si es normal no complir la Llei.  
 
El Sr. Zaballos  diu que les lleis venen emanades del poble, no a l’inrevés. Primer són 
les persones i després van venir les lleis.  
 
El Sr. Vilella  diu que la llei emana del poble; Espanya és un país democràtic i les lleis 
les aprova el Congrés amb uns representants escollits pel poble.  
 
El Sr. alcalde  també afegeix que les lleis igualment emanen del Parlament de 
Catalunya.  
 
El resultat de la votació està transcrit en la part dispositiva de l’acta.  
 
PRECS I PREGUNTES 
 
La Sra. Obis  insisteix en el prec fet al mes de gener i que va reiterar en la CI 
d’Urbanisme en el sentit de demanar poder tenir accés als correus electrònics en els 
quals es constatava l’acord entre l’Ajuntament i la UTE adjudicatària de la gestió dels 
radars sobre la velocitat, als efectes de tràmit de sancions.  
El Sr. Larrosa diu que a la CI d’Urbanisme es va prendre nota del prec de la Sra. Obis i 
se li facilitarà la documentació que demana tan aviat com sigui possible.  
 
 
L’alcalde aixeca la sessió, de la qual, com a secretari, estenc aquesta acta. 
 
 
El secretari,  

Vist i plau, 
 L’alcalde, 


